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GROOT
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NAJAARSBLOEIERS
heide - vaste planten

heesters - potgrond - bemesting 
en nog veel meer!

 
maandag t/m zaterdag

geopend! (09.00 - 17.00 uur)

Jacques CA Brouwers RMT &
George AM Honselaar RMT

verkoop & aankoop makelaar | NWWI taxateur

Sinds 1973 gevestigd in Berlicum

Hét vertrouwde kantoor voor
VERKOOP- EN

AANKOOP-
BEMIDDELING

IN BERLICUM EN REGIO.

073-5032062 / info@brouwershonselaar.nl
Kerkwijk 1, 5258 KA Berlicum

WWW.BROUWERSHONSELAAR.NL
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hoofdsponsor

van BMC

50 JAAR

Leef in ’t heden maar blader
af & toe in het fotoboek van je herinneringen...af & toe in het fotoboek van je herinneringen...af & toe in het fotoboek van je herinneringen...

(085) 33 01 005   |   (06) 83 53 07 40
www.levatio-uitvaartzorg.nl

Nieuw... ons buitenhuis bij het Huîs van Troost.



Mercuriusplein 23 - Berlicum
Tel. (073) 503 3617 - E-mail gevers@gevers.nl
Kijk ook op onze website gevers.nl

JAAA, U HOORT 
HET GOED!

Om u nog beter van dienst te zijn hebben wij onze 
hoorservice uitgebreid. Wij hebben een Star gecertificeerde 
audicien aanwezig om zo goed mogelijk te adviseren.  
Kom binnen, wij zien u graag!
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OOK KOEN STAAT IN DE 

KEUKEN VAN BAMI  Je 
ziet de makers zelden in 
het blad dat ze maken. 
Daarom stellen we ze hier 
aan jullie voor. Ruim vijf 
jaar geleden, kort nadat 
Koen de Haas in Berlicum 
kwam wonen, stuurde hij 
de redactie een mailtje 
waarin hij zich als vrijwillig 
fotograaf beschikbaar stelde. 
“Als nieuwe inwoner wilde ik 
iets voor het dorp doen. Mijn eerste ervaring als vrijwilliger deed ik 
op bij de hockeyclub in Schijndel. Ik ontdekte dat ik op die manier 
eerder thuis raakte in de gemeenschap. Toen ik bij BaMi begon, was 
ik beginnend fotograaf naast een fulltime baan in de fysiotherapie. 
Via dit blad heb ik me met hele mooie opdrachten verder kunnen 
ontwikkelen in het fotovak. Misschien wel de gaafste shoot is die van 
de exotische dieren in BaMi 25. Hoewel, die van de PI in Vught in 
dezelfde editie was ook gaaf.” Voor deze editie begaf Koen zich met 
zijn camera naar Seldensate. “Een half uur fotograferen en twee uur 
kletsen. Zo gaat dat bij BaMi.”

VERTRAGING Op Coudewater verrijst een nieuwe 
woonwijk, die we met een beetje fantasie een 
buitenwijk van Berlicum mogen noemen. Dat is dan 
ook de reden dat we met enige regelmaat door die 
wijk fietsen om te kijken hoe het vordert. Welnu, 

het schiet niet op. We denken de oorzaak van die 
vertraging te hebben gevonden. Coudewater blijkt 
een bouwterrein waarop bouwverkeer niet welkom is. 

PARADIJSJE TEN ZUIDEN VAN HET KANAAL Een van de 
mooiste plekken net buiten ons dorp is ongetwijfeld 
Bomentuin d’n Hooidonk. Stap op je fiets en ga langs 
bij ‘het grootste arboretum van Zuid-Nederland’. 
Het best bewaarde geheim van de regio vind je in 
Den Dungen. Vergaap je aan de collectie van ruim 
2200 bomen, waarvan 1800 verschillende soorten, 
verspreid over een terrein van 7,5 hectare. Tussen 25 
juni en 16 juli vond er het Tree Art 
Festival plaats. Duizenden 
bezoekers maakten het 
festival tot een succes. 
Onder de exposerende 
kunstenaars bevonden 
zich vier dorpsgenoten, 
te weten: Albert Zomers, Helma 

TOETJEvooraf



Smolders, Cindy de Graaf en Liesbeth Kocken. Het 
festival is voorbij, maar de bomentuin is het hele 
jaar door geopend. 

BOMENHUB Nog meer over bomen. Elders in 
deze editie (pagina 45) vertelt Ragnar Brouwer 
over zijn bomenhub. Lees daar wat dat inhoudt. 
Wil je een boom in je tuin, maar heb je daar het geld 
of de groene vingers niet voor? Doe dan een beroep 
op Ragnars ruimhartigheid. Hij heeft genoeg bomen 
in zijn bomenhub en geeft ze graag weg. Bovendien 
komt hij ze desgewenst nog planten ook. 

BAMI IN DE TROPEN ‘Bami 
vibes’ lezen we op de tas 
van fotograaf Claartje. 
Terwijl zij van het tropische 
klimaat genoot, staken 
wij, verlangend naar een 
regenloze dag, nog eens 
een kaarsje op.

BAMI OP DE CAMPING 

Het werk voor BaMi gaat 
altijd door, het trekt zich van 
vakantie niks aan. Op de 
camping legde tekstschrijver 
Suzanne vrolijk de laatste 
hand aan haar bijdrage voor 
deze BaMi. 

BAMI BOYS Dit is grappig! Een stel jonge gasten 
reviewen bami-schijven op hun Instagram-account 
@bamischijfdeskundoloog Het gaat nergens 
over en precies dat maakt het zo leuk. Ze 
hebben maar liefst 20.000 volgers. Feit: 
snackproducenten zeggen dat de 
bamischijf dankzij de Bami 
Boys terug op de kaart 
staat. Zouden de boys 
weten dat er een BaMi 
Magazine bestaat?

GELUK EEN WEDSTRIJD? We hebben 
gewonnen! Volgens het Brabants Dagblad zijn de 
inwoners van Sint-Michielsgestel de gelukkigste van 
heel Noord-Brabant. De krant beroept zich op cijfers 
van het Centraal Bureau voor de Statistiek. Dit bureau 
tuigde een technocratisch systeem op om de ‘brede 
welvaart’ te meten. De BaMi-redactie dook in de 
taaie materie van het en werd er niet gelukkig van. 
Geluk zit volgens ons in niet-meetbare dingen, zoals 
verliefdheid en het genot van een fraai artikel in een 
gratis glossy magazine. Geluk is geen wedstrijd.

Ton van Malsen
EEN BRIEFJE HALEN BIJ



EEN NIEUWE NAAM VOOR ONS ALLEMAAL Inwoners 
van Middelrode en Berlicum heten BaMi’ers. Da’s 
niet zo moeilijk. Maar hoe noem je een inwoner van 
Den Dungen? En een van Maaskantje? Sinds kort 
weten we in ieder geval wel dat we elke inwoner van 
de gemeente Sint-Michielsgestel een spongebob 
mogen noemen. Dat zit zo. De gemeente 
presenteerde onlangs haar 
klimaatadaptatiestrategie. Weekblad 
de Brug berichtte daarover 
op de voorpagina. 
‘Gemeente moet een 
‘spons’ worden’, kopte het 
artikel. Spongebobs dus, altijd 
vrolijk. Niet eens zo’n gekke 
naam als je je bedenkt 
dat we de gelukkigste 
inwoners van Noord-
Brabant zijn.

TENNISTALENT Berlicum heeft opnieuw een 
tennistalent. De zeventienjarige Noah Gabriël maakte 
onlangs op uitnodiging van de toernooidirecteur zijn 
ATP-debuut op het Libéma Open in Rosmalen. ATP 
staat voor Association of Tennis Professionals en is wel 
een dingetje in de tenniswereld. Noah speelt het liefst 
op gras, want dat vergt naar zijn zeggen een bepaalde 
creativiteit “en het is ook snel. Daar hou ik van. Ik ben 
een agressieve speler.” We zijn benieuwd naar het hele 
verhaal van Noah.
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NAAR DE DIERENARTS Het hondje op de foto maakt het 
goed. Het was een kleine ingreep. Stan deinsde niet terug 
voor het bijwonen van een vakkundig uitgevoerde medische 
handeling. Annette posteerde zich liever om de hoek alwaar 
ze het gesprek aanhoorde en haar aantekeningen aanvulde. 
Het verhaal van dit bezoek aan de dierenarts lees je op 
pagina 20. 



GESCHIEDENIS – PRACHTIG OP HET BAMI 

BORD Een mooie foto van vroeger? Van 
je huis, van je straat, van je familie? 
De harmonie door de straat? 
Van de voetbalclub in een grijs 
verleden? Of van een groep 
boezemvrienden in de kroeg? 
Stuur ons een berichtje, wij 
plaatsen het op het Bord 
en zorgen dat het er ook 
automatisch weer af gaat. 

VERENIGINGS- EN CLUBNIEUWS 

Heb je met je vereniging een 
mooi evenement georganiseerd? 
Een derby gewonnen? Een kampioen 
te vieren? Een trouwe vrijwilliger te eren? 

Of de pupil van de week in de picture? Alle 
berichten van verenigingen en clubs in 

BaMi zijn welkom op het BaMi Bord.
Mail naar bamibord@bami-

magazine.nl

ADVERTEREN OP HET BAMI-

BORD Het BaMi Bord heeft 
ook mogelijkheden voor 
commerciële boodschappen. 

Wil je jouw reclame op het BaMi 
Bord? Neem dan contact op met 

Willy Bouwman via 06.27.06.22.74 
of adverteren@ 

bami-magazine.nl

OP HET MERCURIUSPLEIN
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Het BaMi Bord is een digitaal dubbelzijdig bord met aan twee zijden veel verschillende 
BaMi-informatie. Denk aan BaMi-nieuws, familieberichten, gemeentenieuws, een 

evenementenkalender, een BaMi-archief en nog veel meer leuke BaMi-info. Op het BaMi 
Bord kun je informatie vinden en kan iedereen – jong en oud- informatie delen.

Het maakt eigenlijk niet uit waar je jouw zomer hebt afgesloten. Misschien toen 

je vanaf het kanaal de afslag nam en je volgepakte auto rustig de Runweg liet 

afrollen, het dorp in. Of op een moment ergens tussen de gate op Schiphol, in 

de trein en in de 158 wanneer die net te hard door de zigzag op de Hasseltsedijk 

rijdt, terwijl jij staat en je evenwicht wel houdt, maar je koffers niet. Het kan 

ook wanneer je door Kaathoven rijdt omdat je bij Nuland vond dat je wel 

genoeg Autobahn onder je had laten gaan. Was het met volle fietstassen en 

regenkleding, na het kasteel, over de wetering, op het ogenblik dat Jos van 

Boxtel in de verte zichtbaar wordt en je voor even stopt met trappen?

@JOCHEN.MET.DE.N.VAN.NANANANANA

BamiBord

Ogenblik
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Iedereen is van harte welkom 
voor een borrel, lunch of diner.
Reserveren gewenst.

Kom borrelen, 
proeven en 
genieten...

Peter de Gorterstraat 11 
5248NS Rosmalen / 06 55877391



FIETSENHOKCOLOFON
BaMi Magazine is een gratis tijdschrift voor inwoners van 

Balkum en Mirroi. Het wordt vier keer per jaar huis aan huis 
verspreid en is ook te lezen op www.bami-magazine.nl. Niets 

uit dit blad mag worden overgenomen zonder schriftelijke 
toestemming vooraf van de makers. Aan deze uitgave kun je 

geen rechten ontlenen.
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Nederland kent een politieke partij die sinds 
haar oprichting in 1966 vooral veel praat over 
bestuurlijke vernieuwing. Zou de door die partij 
vurig gewenste ‘gekozen burgemeester’ al 
realiteit zijn, dan gaf ik mezelf weinig kans op de 
begeerlijke functie van burgervader. 
Via BaMi Magazine zou ik de ruim 10.000 
inwoners van Berlicum en Middelrode 
weliswaar kunnen verzoeken op mij te 
stemmen. Dat zou me een voorsprong geven, 
maar aangezien de BaMi in de andere kernen 
van de gemeente niet gelezen wordt en men 
daar dus mijn naam niet kent, zal de kans klein 
zijn dat ik een burgemeestersverkiezing win. 
Dus zolang er nog geen sprake is van een 
gekozen burgemeester maak ik nog kans. 
Daarom ben ik bezig met mijn sollicitatiebrief. 
Leuk om zoiets voor het eerst te doen.Mijn CV 
is overzichtelijk: zes jaar basisschool en daarna 
de steiger op. Ik heb geen bestuurlijke ervaring, 
wat me een pré lijkt, omdat het me in staat stelt 
om met een frisse blik naar het gemeentelijke 
gebeuren te kijken. Bovendien beschik ik over 
een helikopterview; die perfectioneerde ik in 
de veertig jaren die ik op de steiger sta. Mijn 
karakter is transparant; als ik chagrijnig ben, kan 
iedereen dat aan me zien. Als ik vrolijk ben, hef 
ik graag het glas met anderen, wat me tot een 
verbinder maakt. 
Maar mijn verbindende kwaliteiten reiken 
verder dan dat. Onlangs koppelde ik mijn 
vrijgezelle neef aan de gescheiden buurvrouw 
van een kroegmaat: twee mensen dolgelukkig. 
Mijn vrouw is er graag bij, ze houdt van 
gezelligheid en misschien zelfs van mij. Ik ben 
per direct beschikbaar en met het oog op de 
verruiming van mijn inkomen ga ik het ambt 
lang volhouden. En misschien het belangrijkst: 
ik heb er ontzettend veel zin in.

BURGEMEESTER
Bal

Sam Bal
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STAAN ALTIJD OP DE 
EERSTE PLAATS 

 I bami10

De kinderen 
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STAAN ALTIJD OP DE 
EERSTE PLAATS 

In zijn laatste week op de Theresiaschool heeft Ton van 
Malsen het nog druk. In de ochtend krijgt hij veel bezoek 
van mensen die hem komen bedanken voor zijn werk 
als schooldirecteur. Maar vooral zijn er veel kinderen 
die komen trakteren omdat ze jarig zijn. De score van 
vandaag: een zakje chips, een ijsje, twee cakejes en een 
beker met een snoepzakje.

Tegenover ons zitten twee verschillende mensen. De ene is Ton de schooldirecteur, 
de leerkracht. De andere Ton woont samen met zijn vrouw in Rosmalen, is opa, fan 
van Ajax en De Dijk en stapt zo vaak hij kan op zijn wielrenfiets. Ze lijken op elkaar, 
maar hier in het kantoor van het schoolhoofd zie je vooral de man wiens onderwijshart 
lang geleden begon te kloppen. De tweede houdt hij wat verborgen. Die komt 
weer tevoorschijn wanneer hij aan het eind van de dag naar huis fietst, zoals hij 
decennialang heeft gedaan: “Ze hebben berekend dat ik drie keer de wereld rond ben 
gefietst.” 
Nu hij op het punt staat met pensioen te gaan, wil dat niet zeggen dat de 
onderwijsman verdwijnt. “In eerste instantie ga ik wel even niets doen. Een beetje 
wielrennen, mijn huis afmaken”, lacht Ton. “Misschien ga ik daarna wel…” Hij is een 
gemakkelijke prater, maar nu stokken de woorden toch voor even. “De onderwijsman 
zit dan thuis. Dat weten ze. Het zou me verbazen als er niet iemand komt wanneer ze 
ergens een interim nodig hebben.” 

IK DACHT DAT DIE MAN KON TOVEREN
Het was ook een interimfunctie, op een school in Nuland, waar Tons carrière als hoofd 
van een school begon. Daarvoor had hij nooit gedacht dat hij directeur zou worden. “Ik 
wilde voor de klas staan”, begint hij zijn verhaal over hoe hij op zijn zevende al wist dat 
hij leerkracht wilde worden. Toen kwam hij bij meester Dirks in de klas. “Ik dacht dat die 
man kon toveren”, vertelt Ton, die aan één oog blind is. “Want hij leerde me lezen.” Bij 
de kleine Ton moet toen een brede lach op het gezicht zijn verschenen. Het is dezelfde 
lach waar hij zich al die jaren in het onderwijs voor heeft ingezet. 

De volgende jarige klopt aan en opent de deur zonder een ‘kom binnen’ af te wachten. 
Hij mag een kaart uitkiezen. De leerlingen weten precies in welke lade van Tons 
bureau die liggen. Ton feliciteert de jongen en maakt een praatje met hem en zijn twee 
vriendjes over voetbal terwijl een paar kinderhanden door de misschien wel honderd 
verjaardagskaarten graaien. Hij geeft ze de tijd. Als ze een kaart hebben uitgekozen, 
pakt hij zijn pen. ‘Proficiat van meneer Ton’ schrijft hij op. “Dit gebeurt ongeveer 
vijfhonderd keer per jaar.” De traktaties worden onder de collega’s verdeeld. Wat aan 
het eind van de dag overblijft, neemt hij mee naar huis. “Dat gaat in de trommel voor 
de kleinkinderen.”

Tekst Jochen Schoofs en Marloes van Oort Foto’s Claartje ten Have



ONCOLOGIEFYSIOTHERAPIE
BIJ FYSIOBERLICUM

Blijf zo fit 
mogelijk

Behandeling
aan huis

Voor een afspraak bel 073 503 29 86   I   Milrooijseweg 61 Berlicum   I   www.fysioberlicum.nl   I   volg ons op

Wanneer je de diagnose kanker krijgt, kun je te maken krijgen met verschillende medische 
behandelingen. Deze behandelingen (operatie, bestralingen, chemo- of immunotherapie) 
geven mogelijk problemen als verlies van spierkracht en conditie. Onze gespecialiseerde 
oncologiefysiotherapeut kan je helpen wanneer je hierdoor beperkt raakt in je dagelijkse 
bezigheden, werk of hobby’s.

Trainen staat centraal in de therapie met als doel je zo fit mogelijk te houden tijdens en na het 
medische behandeltraject. Andere behandelingen, die de oncologiefysiotherapeut uitvoert, zijn het 
aanpakken van gewrichtsbeperkingen, littekenweefsel en het verminderen van lymfevocht.

Ook als genezing niet meer mogelijk is, kunnen we samen kijken naar welke behandelopties er nog 
wel zijn. Denk hierbij aan ontspanningstherapie of het aanleren van transfers. Aangepast op 
jouw behoeftes op dat moment. En indien nodig komt de therapeut je thuis behandelen.

Pro actief       Volledig Digitale verwerking mogelijk
Informele sfeer       Kwaliteit 

 

Palissander 18  5245 CT Rosmalen
073 851 53 75  /  06 17 50 27 73  /  info@jfvaccountants.nl

Wij zijn al meer dan 12 jaar actief In Rosmalen en omgeving. 
Een dynamische organisatie met veel kennis en 

praktijkervaring. Of u nu start, groeit, uitbreidt of juist uw 
bedrijf wilt overdragen. 

Wij staan voor u klaar met persoonlijke aandacht 
en betrokkenheid.
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GESPEELD BOOS
Iedere keer wanneer een leerling binnenkomt, onderbreekt 
Ton zonder aarzelen het gesprek. Met wie hij ook in zijn kamer 
zit, het maakt niet uit: hij verlegt zijn aandacht steevast naar 
de leerling die op zijn deur klopt. Zo ook toen hij zelf ooit een 
functioneringsgesprek had. “We zaten midden in het gesprek 
toen er geklopt werd”, vertelt Ton. “Dit is belangrijker, zei ik toen.” 
De kinderen staan bij hem altijd op de eerste plaats. “Ik vind dat 
we in het onderwijs moeten streven naar de lach van een kind. 
Dat lukt niet altijd, maar het moet wel het uitgangspunt zijn.”
Als je hem zo hoort praten, zou je denken dat het afscheid van 
een leven lang in het onderwijs hem zwaar moet vallen, maar 
hij probeert er zijn schouders over op te halen. “Ik heb mijn rol 
gehad”, zegt hij erover. Zoals hij ook een rol speelde wanneer 
kinderen zich bij hem moesten melden als ze uit de klas 
gestuurd waren. Natuurlijk was hij dan wel even boos. “Gespeeld 
boos”, haast hij zich te zeggen. “Dat zijn geen lastige gesprekken, 
hoor. Je moet verder kijken en altijd zoeken naar de oorzaak. 
Het gedrag van een kind komt ergens vandaan, dat is er nooit 
zomaar.” 

Het is tekenend voor Tons kijk op het onderwijs dat hij in de loop 
der tijd heeft zien veranderen. Toen hij begon als leerkracht had 
het beroep een zekere status: “Als wij iets vertelden over een 
kind, dan was dat zo. Dat hoefden we niet te bewijzen.” Nu is er 
veel vaker de dialoog. Ouders willen terecht weten waarom een 
bepaalde keuze is gemaakt. “Maar ouders van nu zijn niet per se 
lastiger, wel kritischer. Iedere ouder heeft natuurlijk het recht op 
te komen voor zijn kind.” Ton legt het probleem breder uit: “We 
zijn als maatschappij van gemeenschapszin naar individualisme 
gegaan. Maar het moet in perspectief geplaatst worden. Ik heb 
niet te maken met alleen een kind, maar met de hele groep. 
Soms moet ik nee verkopen. Dan gaat het algemeen belang voor 
dat van het individu.”

OUDERS VAN NU ZIJN NIET PER SE 
LASTIGER, WEL KRITISCHER
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Markant Zonwering, Rolluiken & Buitenleven
Orthen 40-42   I   5231 XS ‘s-Hertogenbosch   I   T: 073 641 9734   I   info@markantzonweringen.nl

www.markantzonweringen.nl
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GEEN PAARSE KROKODIL
Ton is blij dat alle officiële gelegenheden omtrent zijn pensioen 
achter de rug zijn. “Nu is het tijd voor groep 8 om afscheid te 
gaan nemen. Die verdienen alle aandacht.” Hij lacht. Een beetje 
ontdeugend: “Ok, misschien ren ik donderdag samen met hen 
wel een laatste rondje door de school.”
Het had overigens niet veel gescheeld of hij was een paar jaar 
geleden al met pensioen gegaan. In de coronaperiode heeft 
hij getwijfeld om eerder te stoppen.“Ik ben niet van de paarse 
krokodil.” Hij handelt graag vanuit gevoel, maar de coronacrisis 
vroeg om een andere aanpak, met regels, voorschriften en 
protocollen. “Het was verschrikkelijk. De persconferenties gaven 
kaders, op zaterdag vergaderden we met het team, directeuren 
en bestuurders om deze om te zetten naar concrete plannen. In 
de eerste tijd heb ik veel discussies gehad, maar ik moest uitgaan 
van de regelgeving van het RIVM.” Na een korte stilte: “Ik kon 
toen niet doen waar ik goed in ben: het zorgen voor verbinding.” 
Hij besluit toch om door te gaan: “Ik wilde graag nog een normaal 
jaar meemaken.” 

Nu is het moment om te stoppen alsnog gekomen. Daarmee 
is er helaas binnen het team wel weer een man minder. 
Ton startte in een team van acht mannelijke collega’s, naast 
veertien vrouwen. Nu zijn het er nog maar twee op ruim 
veertig. “Dat heeft ook met de opleiding te maken. Die is te 
competentiegericht terwijl mannen gewoon willen doen”, 
verklaart Ton het gebrek aan mannen in het basisonderwijs. 
“In het eerste jaar stopt meer dan de helft van de mannelijke 
studenten.” Eenmaal aan het werk komen ze ook weinig 
mannelijke collega’s tegen: “Dat motiveert niet. Op de 
Theresiaschool zoeken we elkaar als mannen bewust op. Op 
woensdag was ons mannenkwartiertje. Dan beschouwden we de 
wereld: Ajax, politiek, vrouwen.” De volgorde lijkt ertoe te doen. 

DE CORONACRISIS VROEG 
OM EEN ANDERE AANPAK



DE NIEUWE PLOEG 8 5258 EX  BERLICUM 073 503 17 86

keurING
onderhoud

storingen
schade
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Werststeeg 59, 5258TA Berlicum
info@smuldersautoser vice.nl -  tel: 06 22 06 02 78

www.smuldersautoservice.nl

Voor alle voertuigen incl. campers!

Koolhof 30, 5258 TD Berlicum | 06 46 22 60 24 | 06 53 86 00 42 | info@aannemersbedrijfwijnen.nl | aannemersbedrijfwijnen.nl

MET ONS TEAM VAN VAKMENSEN ZORGEN WE 
ERVOOR DAT UW BOUW ZORGELOOS VERLOOPT!
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ADVERTORIAL

Sinds drie jaar is sport en beweging structureel onderdeel 
van de planning op de locaties van het Berenhuis. Iedere 
ochtend verzorgt Anne de peutergym, wekelijks op een 
andere vestiging. Dan staat ze altijd boventallig. “Zodat we 
voldoende aandacht kunnen geven aan het bewegen”, legt 
Anne uit. Bij het Berenhuis is ze een van de vijf pedagogisch 
medewerkers met een sportopleiding. Daarnaast stelt ze het 
bewegingsprogramma samen voor alle locaties. 

WE GAAN ELKE DAG NAAR BUITEN
Omdat het Berenhuis een kinderopvang zonder winstoogmerk 
is, hoeven ouders geen extra vergoeding te betalen voor de 
activiteiten. Ook niet wanneer hun kind naar BSO Sport-& 
zo wil. Veel kinderen combineren de ‘gewone’ BSO dan 
ook met bijvoorbeeld een keer per week sporten. Anne 
benadrukt dat de sport-BSO slechts een onderdeel is van 
het bewegingsprogramma. “We gaan elke dag naar buiten 
voor spelletjes als hinkelen, klimmen of elastieken.” Voor 

De kinderen bij het Berenhuis weten het precies: als Anne er is, gaan ze sporten en 
bewegen. Ze kijken ernaar uit. “Spelend en bewegend leren is zo belangrijk voor de 

ontwikkeling van kinderen”, vertelt Anne.
Tekst: Jochen Schoofs  Foto: Andrea Tibosch

beweegactiviteiten onder professionele begeleiding werken 
we structureel samen met Fysiosport Berlicum en voor 
dans met Dance Action. “Dat doen we ook met andere 
lokale sportaanbieders, zowel voor de peuters als de BSO.”

KINDEREN KRIJGEN MEER ZELFVERTROUWEN DOOR 
BEWEGEN 
De medewerkers zien het effect dat meer bewegen op de 
kinderen heeft. In het begin is er vaak maar één kind dat 
iets voor durft te doen, gaandeweg gaan er steeds meer 
vingers omhoog. “Als ze hun motoriek beter ontwikkelen, 
durven ze meer.” Meer zelfvertrouwen krijgen is een 
van de redenen waarom sport en bewegen een vast 
onderdeel is geworden van het programma. “En bewegen 
heeft een positief effect op de hersenen.” Tijdens het 
sporten leren ze ook samenwerken in teams. En omgaan 
met wel of niet winnen. Anne, lachend: “Al blijft dat laatste 
vaak moeilijk.”  

Kinderopvang Berenhuis  I 073 5033302  I info@berenhuis.nl  I www.berenhuis.nl

BIJ HET BERENHUIS BEWEGEN en sporten de kinderen elke dag
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DAT STOND EEN  
 

NOG TE GROEIEN!

LEKKER DAN

uurtje geleden 
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Sinds drie jaar heeft Nancy van der Heijden een moestuin bij de volkstuinvereniging van  
Berlicum. Vol enthousiasme geeft ze een rondleiding: “Ik plant vooral wat we zelf lekker 

vinden. Kijk, hier bijvoorbeeld: aubergine, rode bietjes, spinazie, venkel en allerlei soorten 
boontjes. Daar nog pompoenen, worteltjes, frambozen, blauwe bessen en pruimen.  

En hier groeien puntpaprika’s. Mooi hè!”
Tekst Suzanne Janssen Foto’s Jasper Loeffen

Nancy’s ouders hadden vroeger een enorme moestuin en 
ze aten iedere dag uit eigen tuin. Hoewel ze toen niet zo 
met gezonde voeding bezig was, is Nancy tegenwoordig 
orthomoleculair therapeute en helpt ze mensen met 
gezondheidsklachten, onder andere op basis van de juiste 
voeding. Mede daarom ‘wroet ze nu zelf ook met haar handen 
in de aarde’, zoals ze zelf zegt. 

BIOLOGISCH GETEELD
“Ik ben  vier à vijf uurtjes per week in de moestuin. Nu in het 
hoogseizoen is het wat drukker, maar na september wordt het 
weer rustiger. Het is zo’n mooie plek! En ik vind het natuurlijk 
heel fijn dat mijn groenten en fruit biologisch geteeld zijn. 
Onbespoten en dus supergezond! De aardbeien zijn net klaar, 
die deden het erg goed dit jaar. Er kwamen in drie weken tijd 
kilo’s vanaf. Op een gegeven moment hebben we ze gedeeld 
met vrienden en familie, we kregen ze gewoon niet op!”
Last van dieren die meegenieten heeft Nancy nauwelijks. 

“Natuurlijk zitten er wel eens slakken en pikken vogeltjes mee 
van de bessen, maar de natuur is ook van de dieren. Ik heb 
dit jaar een extra aardbeienveld, soms zag ik de slakken lekker 
met een aardbeitje ontbijten.”

VARIATIE
“Ik heb ongeveer de helft groenten,  
een kwart fruit en een kwart 
bloemen. Ik probeer variatie erin 
te brengen, zodat we niet iedere 
dag hetzelfde eten. Ik gebruik een 
groot receptenboek, speciaal  voor 
groenten. Als ik bijvoorbeeld venkel 
heb geoogst, zoek ik daar een lekker 
recept van op. En ik roep nu zelf, net als mijn 
moeder vroeger, tegen mijn kinderen: ‘Dat stond 
een uurtje geleden nog te groeien!’
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‘Roots krijg je pas

Tekst Annette François Foto’s Stan de Haas

Hij zit aan de tafel in zijn splinternieuwe frisgeverfde wachtkamer en schenkt glaasjes 
water voor ons in op deze snikhete dag. Een enthousiaste hond -een vrolijke mix van 
rassen- snuffelt aan de nieuwkomers en demonstreert zijn goedkeuring door tevreden 
te gaan liggen. “Houd er rekening mee dat Nederlands niet echt mijn moedertaal is, 
ook al sta ik vanaf mijn geboorte wel als Nederlander in mijn paspoort vermeld”, zegt 
hij. “Kuifje heb ik in vijf talen gelezen, behalve in het Nederlands. Ik wist niet wat ik zag 
toen ik de naam ‘Jansen en Janssen’ tegenkwam. Dit duo heet in alle talen anders.” 
Hij formuleert zorgvuldig, zoekt soms naar woorden en gebruikt af en toe grappige 
uitdrukkingen. “Ik ben opgegroeid met de Engelse taal. In mijn jeugd, maar ook in 
Nederland nadat ik op de leeftijd van zestien jaar hier kwam om de taal te leren. Ik 
belandde op de British School in Voorschoten en woonde in een soort kosthuis in 
Den Haag. Tot dan toe was ik min of meer zwervend geweest, kon nergens echt wortel 
schieten. Mijn ouders wisselden telkens van woonplaats en land, mijn vader zelfs van 
functie. Je kunt wel zeggen dat hij nogal onrustig was. In hun hang naar avontuur hadden 
mijn Oostenrijkse moeder en mijn Nederlandse vader elkaar gevonden.”

Hij werd geboren op de Fiji-eilanden, bracht zijn kleutertijd 
door in de Congo en verhuisde naar Kenia op een leeftijd dat 
hij zich wat meer bewust werd van zijn omgeving. Als zestien-
jarige kwam hij naar Nederland om zijn opleiding te voltooi-
en. Amateur-filosoof, natuurliefhebber en galeriehouder. 
Iedereen met een huisdier komt hem echter vroeg of laat in 
zijn praktijk tegen: André Jansen, dierenarts in Berlicum.

ALS JE WOONT 
WAAR JE WERKT’



N O TA R I S S E N

Dielissen en Altena
N O TA R I S S E N

“NOG STEEDS VERTROUWD MAAR ONDER EEN NIEUWE NAAM”

KANTOOR BERLICUM

Kerkwijk 13
073-503 22 55
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info@da-notarissen.nl
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zodat iedere kat bij ons terecht kan!

Koesteeg 17 Berlicum - kattenpension@dekattenburg.nl  -  06 30339345
www.dekattenburg.nl



bami I 23

diergeneeskunde. “Ik was als kind al gefascineerd door dieren en 
werd nooit gestoken of gebeten als ik ermee in contact kwam. 
Ik wilde heel graag in achtergebleven gebieden op de wereld dit 
beroep uitoefenen. Maar ik had pech. Tijdens mijn studie besefte 
ik, dat men daar geen behoefte meer had aan dierenartsen uit 
Nederland. Mensen uit Wageningen waren heel welkom voor de 
innovatie op het terrein van landbouw en veehouderij. Een gewone dierenarts voegde 
niet veel toe.”
Hij wappert met zijn handen. “Ik voelde me als een kerstboom waarvan de slinger met 
lichtjes naar beneden dwarrelde.”

NEDERLANDS IS NIET ECHT 
MIJN MOEDERTAAL

KENIA
Als hij ergens naar terugverlangt en er heel graag zou willen 
wonen, is het Kenia. “Maar dat is het Kenia van vroeger en dat 
bestaat niet meer. Een land recht op de evenaar, een land 
zonder begrenzingen. “Toen ik daar na zes jaar voor de eerste 
keer terugkwam, daalde ik de vliegtuigtrap af en kon alleen maar 
heel diep inademen: Ja, zo ruikt mijn thuisland.” Hij vervolgt 
enthousiast: “Je voelt je daar volkomen vrij. Kenia staat voor 
natuur. Hier is alles afgebakend: wegen, paden, omheiningen, 
vangrails. Je kunt je bijna niet bewegen of je botst tegen een 
omlijsting aan. Dat was zo anders in Kenia. Ik voelde me hier 
aanvankelijk gevangengenomen. Heel benauwend, je moet 
ergens in of uit. Wat hier een bos heet, is voor mij een groepje 
bomen. Ik heb overal gekeken naar een gebied in dit land zonder 
menselijke invloed. Bij paal 16 in Ameland werd ik pas gelukkig: 
geen vliegtuig, geen boot, geen fietsbel. Vrijheid!

ONTWIKKELINGSHULP
Zijn vader deed als arts ontwikkelingshulp in verschillende landen. 
Nadat André het VWO had afgerond, schreef hij zich in voor 



VANDERDOELEN.NU

HEB JE BEHOEFTE AAN 

ONAFHANKELIJK 

ADVIES?

Wij staan graag voor je klaar 

op het gebied van:

Hypotheken

Risicobeheer

Verzekeringen

Je bent van harte welkom op ons 

kantoor aan de Kerkwijk 7 in Berlicum.

Liever bellen? 073 303 5303

Wij  
je 

De k 
s k

CARWASH

073 503 1076 / info@vdvalkbanden.nl

WWW.VDVALKBANDEN.NL

7 DAGEN PER WEEK

BETALEN MET PIN BIJ DE MACHINE ZELF

GEOPEND
VAN 08:00
TOT 21:00 



bami I 25

VOOR DAT HONDENLEVEN ZOU JE 
GEEN CENT MEER GEVEN

Het was tijd om nieuwe doelen te ontwikkelen. André 
herpakte zich en wilde zich vestigen in Nederland. 
Aanvankelijk werkte hij in diverse praktijken of verving hij 
collega’s. Het systeem in Nederland staat slechts een contract 
van drie jaar toe. Dus als de periode verstreken was, vertrok 
hij weer. De sfeer op de werkvloer wisselde sterk naargelang 
de streek waar hij dienstdeed. In een streng christelijke 
omgeving maakte hij mee dat hij na een gecompliceerde 
keizersnede met de boer en assisterende buren aan de 
koffie ging. Er heerste een kameraadschappelijke sfeer. De 
boer was erg geïnteresseerd in zijn leven en vroeg van alles. 
De opvoeding en levensloop van André haalden blijkbaar 
niet de voorgeschreven christelijke norm. Hij  kreeg als 
advies het juiste pad te bewandelen en daarnaar op zoek te 
gaan. “Terwijl bij een ingreep in een Brabantse boerderij de 
opmerking van de boer was: ‘Godverdomme, wa bende gij 
snel!’ Een groter contrast was er niet.”
 
Hij geeft aan dat hij er veel moeite mee heeft, dat dit zo op 
papier komt te staan. “Als je bent opgegroeid in een land 
als Kenia waar toentertijd een verkeerd woord al vreselijke 
gevolgen kon hebben en wat nu nog veel en veel erger is, blijf 
je huiver houden. Je denkt er altijd aan hoe mensen op iets 
kunnen reageren.”
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WORTEL SCHIETEN IN BERLICUM
Toch was zijn keuze voor Berlicum vrij toevallig. Tijdens zijn studie 
verdiende hij bij een veilinghuis wat bij en was daarvoor door het 
hele land op pad. “Ik was sterk en kon goed sjouwen. Zo kwam 
ik eens voor een klus van een week in Berlicum. Een winkel en 
een soort gasterij aan de Kerkwijk moesten ontruimd worden. 
De eigenaar die ermee ophield, liep de hele dag in een soort jas 
koffie te schenken. Ik kan hem met zijn kannetje in de hand nog 
zo uittekenen, het was een ontzettend hartelijke begeleiding.” 
Met vereende krachten komen we erachter dat dit Willy Smits in 
zijn stofjas moet zijn geweest. André gaat verder: “Toen ik tien 
jaar later eens waarnam in Den Bosch, reed ik door Berlicum en 
ik herkende de bochten van de Hoogstraat. De rotonde, daarna 
rechtsaf…..’Hé,’ dacht ik, ‘dat goede gevoel had ik hier.’ Er was 
ruimte voor een dierenartsenpraktijk en hij besloot in 2009 zich 
hier te vestigen. “Ach ja, je moet toch ergens een bodem voor je 
wortels vinden. Onderschat dat niet en gum de waarde hiervan 
niet uit! Bijna al mijn collega’s gingen uiteindelijk naar hun eigen 
provincie terug om daar hun leven voort te zetten. Maar het land 
waarin ik opgroeide, was er niet meer.”

PISTOOL TEGEN HET HOOFD
Hij noemde zijn praktijk De Grote Beer –dat vond hij wel passen 
bij het Berlicums wapen- en vond praktijkruimte aan de Kerkwijk. 
Een geschikte locatie om wonen en werken te combineren was 
er niet en hij reisde dagelijks op en neer vanuit Hintham. “Ik heb 
dertien jaar gezocht naar een goed adres, maar het was niet te 
vinden. En ik vind dat je pas echt roots krijgt als je ook woont 
waar je werkt. Ik werd wanhopig, iedere keer ketste een mogelijke 
verhuizing af. En net toen ik dacht: ‘Dan maar niet. Ik word van die 
zoektocht alleen maar ongelukkig en heb me erbij neer te leggen’, 
zag ik in 2019 een bordje ‘te koop’ op de hoek De Nieuwe Ploeg-
Milrooijseweg. En ik had mijn huis gevonden!”
Het is een praktijk voor huisdieren. “De overheid zette ons, vee-en 
dierenartsen, op een gegeven moment een pistool tegen het 
hoofd. Beide disciplines mochten niet meer. Je moest óf veearts 
worden óf dierenarts voor de kleinere dieren. Ontzettend spijtig. 
Ik koos voor het laatste. In de veehouderij  telt het individu 
minder. Er is meestal sprake van planning en behandeling van 
een groep dieren. Eigenaren van huisdieren zijn dol op hun 
viervoeters en daar is sprake van een heel andere dynamiek. Ik 
heb leuke contacten; behalve het dier is ook de mens interessant. 
Ze zeggen wel dat ik nogal lang met iedereen praat….”
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JE THUIS VOELEN DOE JE PAS ALS JE 
MEEDRAAIT IN HET DORPSLEVEN

JE THUIS VOELEN DOE JE 
PAS ALS JE MEEDRAAIT IN 
HET DORPSLEVEN
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Een paar weken later mogen we een kleine operatie bijwonen. Met 
zijn grote handen legt hij het hondje behoedzaam neer en neemt de 
voorzorgsmaatregelen om het patiëntje veilig stil te laten liggen. Vaardig 
hanteert hij het mes.
“Weet je”, zegt hij, “De grootste beloning zie ik in dit werk als ik een 
opgegeven patiënt kwispelend achter zijn dankbare baas hier naar 
binnen zie lopen.” En hij vertelt over een hond die letterlijk leeg liep 
met bloederige diarree en braaksel. Voor dat hondenleven zou je geen 
cent meer geven. "Ik ben natuurlijk afhankelijk van de goede zorgen van 
de baas volgens mijn voorschriften. Maar als dat gebeurt en je ziet dat 
tweetal weer als vanouds, dan ervaar ik dat als geweldig.”

STICHTING LANDSCHAPSBEHEER
“Je thuis voelen doe je pas als je meedraait in het dorpsleven. Ik heb 
acht jaar als EHBO’er meegewerkt aan allerlei sportevenementen 
van BMX en andere verenigingen in het dorp tot en met het jaarlijkse 
beachvolleybal op het plein. Ik kwam in contact met de Stichting 
Landschapsbeheer Aa-dal en begon in een houthakkersgroepje. Lekker 
buiten flink bezig zijn. Het werk was vrijwillig, maar bleek niet vrijblijvend 

en iedereen dacht er zo over. Ik had een echte klik met 
de andere deelnemers. En zo kwam ik in een hechte 
groep. We zijn onder andere bezig met rogge zaaien, 
wilgen knotten en het scheppen van het voedselbos. 
Op die manier draaien we het hele jaar door. Ik was 
niet bekend met alles, maar mijn uitgangspunt is dat 
je moet oefenen als je ergens goed in wilt zijn en dat 
word je dan vanzelf.”

Lees verder op de volgende pagina
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CEMENTDEKVLOEREN & 
AANVULLEN ZWEMBADEN

24,50

Smaakvol wordt doordeweeks overdag gerund door 
mensen met een beperking die actief zijn in alle aspecten 

van het restaurant, waaronder bediening, keuken en 
huishouding.

Bij Smaakvol is onze voornaamste doelstelling het bieden 
van leerwerkplekken en dagbesteding, maar we vinden het 
minstens zo belangrijk om dit te doen met veel plezier en 

enthousiasme!

Bij ons kunt u genieten van een heerlijke lunch of gezellige 
high tea, en in het weekend en 's avonds kunt u genieten 

van een smakelijk diner of een lekkere borrel. 

Ontdek alle mogelijkheden op onze website 
en reserveer snel uw tafel!
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Jan Steenbergen

Es ik oew zo zie hange

dan denk ik: ‘Munne lieve God’

Mi unnen blik vol onverlange

dan schaam ik me gewoon kepot

Hier kruise ’s Herenswege

en ’t is durrum dè’k besef

dè’t ondanks dieje wege-zege

Vur ons ammel unne kruisweg blef!

EEN GALERIE. WAAROM NIET?
Een van zijn klanten, Kirsty Fletcher uit Berlicum, komt 
oorspronkelijk eveneens uit Afrika. Ze raken tijdens 
een consult in gesprek en wisselen ervaringen uit. “Ik 
bewonderde haar bijzondere papierkunst, kunst die 
ertoe verleidt om aan te raken. ‘Jij hebt kunst en ik heb 
muren’, zei ik haar.” Hij maakte kennis met Mieke van 
Nuenen die abstracte en kleurrijke schilderijen maakt 
en ook daarvoor was plaats. Nu bieden zijn wacht- en 
spreekkamer de mogelijkheid te exposeren aan deze 
beeldend kunstenaars. Eveneens is er nog een plekje in 
de praktijkruimte voor een atelier voor Kirsty. 
“Je bent meer dan je beroep,” zegt André. “Als 
iedereen zijn ding doet plus wat extra’s, dan wordt de 
gemeenschap rijker.”
Het wortelstelsel groeit gestadig.



De Balkumse Kwis. Daarvoor moet je een echte dorpsexpert zijn toch? 
Natuurlijk niet! Het is veel breder dan dat en vooral erg gezellig!

Tussen kerst en oud & nieuw buikt iedereen voornamelijk 
uit van de kerst en beweegt zich in een rustiger tempo 
binnenshuis. Hoe leuk is het dan om met een groep bekenden 
mee te doen aan een quiz, gewoon lekker thuis? Waar je ook 
nog iets van opsteekt?
Elk jaar vindt traditiegetrouw de Balkumse Kwis plaats; in 
2014 gestart op initiatief van Den Durpsherd. Het hele jaar 
door bedenkt een team van zes bevlogen en enthousiaste 
vrijwilligers de vragen. 
Op 30 december halen deelnemers razendsnel het 
vragenboekje op, snellen naar het team-huis en gaan aan 
de slag want de tijd tikt! Er is een variërend thema en de 
vragen gaan over diverse onderwerpen zoals sport, cultuur, 
wereldnieuws, politiek of juist weetjes over onze dorpen. Maar 
er zijn ook doe-opdrachten. Je moet zowel binnenshuis als 
in het dorp aan de slag. Martien Swanenberg: “Dit zorgt vaak 
voor een gezellige chaos vol verrassingen. Dus zorg voor een 
zorgvuldig samengesteld team met diverse talenten, voor het 
beste resultaat.”

Tekst Nieke Lunenburg-van Broekhoven Foto Vic Bomers

Toch klonk er ook weleens kritiek. Te lastig, te veel en de 
groepen werden te groot waardoor het animo afnam. 
Dat verandert dit jaar. Het worden teams van ongeveer 
tien personen en die zijn toegankelijk voor alle leeftijden. 
Conform het motto van de commissie: overzichtelijk, 
relaxed en gezellig. Om dit allemaal mogelijk te maken 
zoekt de commissie altijd naar nieuwe enthousiastelingen 
die mee willen bedenken. 

Als je het leuk vindt om aan dit clubke deel te nemen, 
laat het weten op: info@balkumsekwis.nl.

Ben je liever deelnemer?  
Meld dan je team aan tussen 1 september en 1 december, 
zet de lekkernijen op tafel en ga ervoor!

CLUBKE
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De Balkumse Kwis‘ 
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Martien Swanenberg

Helma Smolders

Karin Molijn

Tanja van Lokven

De Balkumse Kwis‘ 
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Tekst Erwin Frunt  Foto’s Heemkundekring De Plaets

DORP
Kermis

Van oorsprong is de kermis een soort jaarmarkt ter gelegen-
heid van een feestdag van de parochie. Tegenwoordig kennen 
we het meer als een gezellige uitgaansgelegenheid met vertier 
en een hapje en een drankje. Er is in de loop van tijd dus veel 

veranderd, maar de kermis blijft een evenement waar het 
hele dorp voor uitloopt en waar veel kinderen naar uitkijken.

UIT BEELD

IN HET 
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De rups, de draaimolen, de vliegtuigjes en de botsauto’s. 
Zomaar een greep uit de iconen van de kermis zoals wij 
die ook in Balkum kennen. Deze attracties draaien er al 
tientallen jaren hun rondjes en zullen inmiddels door de 
jeugd van tegenwoordig wel wat antiek gevonden worden. 
Als je het echter vergelijkt met de kermis van de jaren twintig 
van de vorige eeuw, zijn ze hypermodern. 

Wat dacht je van het rad van fortuin en de kop van Jut? 
Maar ook was er een heuse poppenkast met Jan Klaassen 
en Katrijn. En een tentje waarvan de hele inventaris bestond 
uit enkel een houten plank en tien lege conservenblikjes. 
Dit tiental stond, in de vorm van een piramide, op een plank 
op manshoogte. Tegen betaling van een stuiver kreeg men 
drie tennisballen waarmee men de blikjes ging bekogelen. 
Lukte het iemand om binnen drie worpen alle blikjes van het 
plankje te gooien, kreeg de werper een kleinigheidje. 

Er zijn ook attracties die nu nog steeds op de kermis terug te 
vinden zijn, zoals de schiettent en het touwtje trekken. Ook 
de draaimolen, die destijds de mallemolen werd genoemd, is 

een oude bekende. Een verdwenen attractie die we ook niet 
meer terug gaan zien is het tentje van Pietje Baattus. Aan 
zijn omgebouwde keukentafel kon je voor twee centen een 
gokje wagen bij zijn zelfgemaakte roulettespel. Je koos een 
nummer uit de serie van één tot en met acht en wanneer 
dit nummer viel ontving je de snoep die hierbij hoorde. Bij 
minimaal vier spelers draaide Piet aan zijn rad. 

Tot 1936 stonden de attracties nog op en rondom het 
Raadhuisplein, het toenmalige centrum van Berlicum. Na 
1936 werd deze locatie te klein en verhuisde de kermis 
naar een terrein noordwestelijk van de notariswoning waar 
destijds ook de Berlicumse voetbalclub BFC zijn thuishaven 
had.  Inmiddels vindt dit evenement al jaren plaats op 
het Mercuriusplein, steevast in het derde weekend van 
september.

DORP
Kermis

Met dank aan Heemkundekring De Plaets,
meer informatie is te vinden op WWW.DEPLAETS.NL 



BENIEUWD NAAR MORGEN

KINDCENTRUM
Intensieve samen-
werking tussen 
opvang en onderwijs

ACTIEF LEREN 
Leren door ontdekken 
en verwonderen

KERNWAARDEN
Betrokkenheid, 
Veiligheid, 
Vertrouwen

 KOM EEN KEER SFEER PROEVEN! 
Onze leerlingen en directie leiden u met plezier rond op ons 

kindcentrum. Neem contact op voor een afspraak via
 directie@dekleinebeer.nl of bel (073)5038020

WWW.DEKLEINEBEER.NL
Westerbroek 2, Berlicum

Woont u ook in het 
mooiste huis van 
Balkum of Mirroi? 

Vier het Verschil 

Dan wilt u vast weten 
wat uw woning waard is.

Wonen, leven en genieten in het “BAMI gebied” wordt 
steeds populairder. Dat merken wij elke keer weer. 

Onze NVM makelaar, Henk van Hoek, vertelt u graag, in een 
helder en vrijblijvend gesprek, wat uw woning in de 

huidige markt waard is. 

Viermakelaars | Rosmalen 

T 073 – 522 44 44   E rosmalen@viermakelaars.nl   

SCORE
FUNDA 9,5
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ADVERTORIAL

Je huis wordt een thuis‘
Tessa Ummenthun en Jeroen Smulders zijn  vijftien jaar geleden begonnen met woonwinkel 

CHANGE Wonen aan de Hoogstraat 21 in Berlicum. Hun motto: ‘Maak van je huis een thuis’. Met 
gevoel voor stijl en met verstand van zaken helpen ze je graag bij het vervullen van die wens.

Tekst Hedvig Niehoff  Foto Edith Verhoeven

Door de vele woonprogramma’s op tv is wonen belangrijker 
geworden en krijgen mensen steeds meer kijk op wat er kan. 
“We zien twee soorten klanten. Zij die precies weten wat ze 
willen. We helpen hen om de  juiste gordijnen, behang, vloer of 
raamdecoraties te kiezen, maar dagen ze ook uit om nog even 
anders te kijken. En er zijn klanten die geen idee hebben waar 
ze moeten beginnen. Die helpen we stap voor stap aan een 
volledig woonconcept. Doordat we in de winkel alle materialen 
kunnen laten zien, krijg je een goed beeld van het totaalplaatje. 
Dat kan niet overal. Als mensen het fijn vinden dat we thuis 
komen kijken, dan doen we dat.”

GOED LUISTEREN
CHANGE Wonen is dus niet zomaar een woonwinkel en 
heeft klanten door het hele land tot zelfs in Antwerpen. Het 
merendeel komt echter uit de nabije omgeving. “We nemen de 
tijd voor onze klanten. We luisteren goed naar wat zij zoeken en 
laten daar onze creativiteit op los.” Zelf halen ze inspiratie en 
nieuwe trends op uit woonbeurzen. “Wij werken op gevoel en 
combineren dat met ervaring, kennis van zaken en een goede 
kwaliteit van producten. We bieden een hoge service en werken 
met een vast team van vakmensen. Je zult hier geen harde 
verkooptechnieken aantreffen.”
Velen kennen de winkel van de gordijnen, maar wellicht wat 
minder van de vloeren. CHANGE Wonen is ook heel goed in 
PVC, vinyl, laminaat en trapbekleding. En wist je dat je voor 
goede buitenzonwering ook bij CHANGE Wonen terecht kunt? 
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IMPORT
Tekst Lyan de Roos  Foto’s Claartje ten Have

‘HET WAS ER ERG GOED LEVEN, OOK 
AL WAS DE ZON WEL ERG HEET’

Anne van Piggelen (43) en Kim van Zutven (45) leerden elkaar in 
2019 in Berlicum kennen toen hun oudsten op de basisschool 
bij elkaar in de klas kwamen. Beiden woonden jarenlang 
tegelijkertijd in Australië. Ver uit elkaar en toen nog onwetend 
van elkaars bestaan.

NAAR AUSTRALIË
Voor de Limburgse Anne uit Voerendaal lonkte in 2009 het 
avontuur. “Mijn man kon na een afstudeerstage in Brisbane een 

mooie baan krijgen. Ik kon als verpleegkundige overal werken 
en ging met hem mee.” 
Kim, afkomstig uit Boekel, had een andere aanleiding. “Ik had 
tijdens een vakantie in Oostenrijk een heel leuke Australische 
man ontmoet. Na die vakantie ging hij terug naar Melbourne. Ik 
had zelf net de kunstacademie af en bedacht: “Ik ga er gewoon 
heen om een jaartje te backpacken. Daarna zien we wel.” Wat 
bedoeld was voor één jaar, werden er achttien. “We werden 
verliefd, we trouwden en kregen drie kinderen. Ik studeerde er 
psychologie.”

Het avontuur en de liefde lokten hen beiden naar Australië. Ze genoten er jarenlang van het leven 
dat zich veel buitenshuis afspeelde. Kort na elkaar landden ze alle twee in Nederland en wonen nu 
in Berlicum. Ze delen als vriendinnen eenzelfde ervaring: het verlangen naar familie, verbinding en 

goede vrienden in de buurt. Dit alles was zo sterk dat het hen terugbracht.

IMPORT
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Anne glimlacht als ze terugdenkt aan de tijd in Australië: “Het 
was er goed leven met onze drie kinderen, ook al was de zon 
wel erg heet. Het buitenleven daar is geweldig. Wij houden van 
kamperen, fietsen, de natuur. En natuurlijk de koffiecultuur. 
Met een bakje koffie in een parkje genieten. Dat sfeertje en die 
‘coffee to go’ mis ik wel een beetje.” Kim vult aan: “En ’s avonds 
voor het slapen nog naar de baai voor een koele duik.” Ze voegt 
er lachend aan toe: “Die koffie mis ik trouwens ook. Hoewel 
theehuis Koekkoek dat hier aardig evenaart!“

DE TWIJFEL SLOEG TOE. IS DIT HET NOU?
Op enig moment begon het bij beiden te kriebelen. Anne: “Na 
tien jaar kwam toch de twijfel. Is dit het nou? Huisje, boompje, 
beestje. Maar de overige familie was ver weg. Ik heb een 
tweelingzus en we hadden altijd gehoopt dat onze kinderen 

samen zouden optrekken. We besloten naar Nederland 
te verhuizen en kozen lukraak voor Berlicum: een dorp op 
fietsafstand van het Jeroen Bosch Ziekenhuis waar ik ben gaan 
werken.” 
Kim had soortgelijke gevoelens: “Ik kreeg op enig moment 
heimwee naar mijn familie, dat leverde een tweestrijd op. Ik 
miste de humor, het lekker kunnen fietsen, het groene  van 
Nederland. In 2018 kwamen we terug en zochten een plek waar 
alles is voor een gezin met opgroeiende kinderen.” Lachend: 
“Dat was dus Berlicum!”
Nu, inmiddels wel gescheiden, geniet ze net als Anne opnieuw 
van het goede leven. Maar onder de Nederlandse zon, die  een 
stuk minder heet is dan in Australië. Stralend: “Dat vinden we 
allebei helemaal niet erg.” 

HET BUITENLEVEN EN DE 
KOFFIECULTUUR ZIJN 

DAAR GEWELDIG.
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EXPORT
Tekst Annette François Foto’s Lous de Haart

‘IN ZWITSERLAND HEBBEN 
NEDERLANDERS EEN STREEPJE VOOR’

Lous wilde in haar nieuwe land haar vak als fysiotherapeute 
uitoefenen. “De Nederlandse fysiotherapie staat internationaal 
hoog aangeschreven en ik wilde op datzelfde niveau blijven 
werken. Dan vallen veel landen af.” Daarnaast moesten bergen 
haar de sportieve mogelijkheden bieden waarnaar ze hunkert. 
“Skiën, langlaufen, snowboarden, fietsen, wandelen: je kunt 
het hier allemaal”, zegt ze enthousiast. “En het leuke is dat je 
er meteen een hele dag of een weekend op uit trekt. Mensen 

hier zijn zo vitaal,  een gezin met kleine kinderen dat twee uur 
klautert om te barbecueën is heel normaal.” 

SOCIALE LEVEN
Ze vertelt dat het toch wel twee jaar duurt voor je je sociale 
draai gevonden hebt. “In Zwitserland hebben Nederlanders een 
streepje voor. Zwitsers zijn gesteld op goede opleidingen en ze 
vinden ons accent grappig. In plaats van heel dicht bij de bergen 

Na zes jaar Amsterdam was Lous de Haart (36) toe aan een ‘buitenlandervaring’, zoals ze het 
omschrijft. “Ik had twee voorwaarden: er moesten bergen zijn en de fysiotherapie moest er 

goed zijn.” Verre oorden vielen af, want het ouderlijk huis in Middelrode en vrienden 
moesten toch binnen redelijk bereik zijn. Het werd Zwitserland zeven jaar geleden 

en dat blijft het voorlopig.

EXPORT
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te gaan wonen in het kleine dorpje waar ik werkte, heb ik 
gekozen voor Zürich. Dat was een goede beslissing, want 
ik kon zo een fijne vriendengroep opbouwen.” Ze proest. 
“Ja, het zijn veel Nederlanders waar ik mee omga. Ik ging 
hockeyen om in een verenigingsleven terecht te komen 
en daar zijn nu eenmaal veel landgenoten. Toch duurt 
het wel even voordat je een goede groep om je heen 
hebt. In het begin is het: ‘pakken wat je pakken kan’, later 
kristalliseert zich dat uit. Hij is kleiner dan in Nederland, 
maar het contact is veel intensiever. Je ziet elkaar veel en 
trekt er ook samen op uit.”

VRIEND
De liefde voor bergsporten bracht ook Alex, opgegroeid 
in de USA, naar Zwitserland. Hij heeft een Venezolaanse 
vader en een Brabantse moeder, dus dat tikkie 

’SKIËN, LANGLAUFEN, 
SNOWBOARDEN, FIETSEN, 
WANDELEN: JE KUNT HET 

HIER ALLEMAAL’

Nederlands zat er al in. “En hij spreekt best goed onze 
taal,” zegt Lous. Deze gezamenlijke liefde zorgde voor 
een grote klik. Inmiddels wonen ze al anderhalf jaar 
samen. “In het leukste wijkje van Zürich.” Ze hebben al 
grote fietstochten gemaakt: door Colombia, Marokko 
en Schotland. Want fietsen is de allergrootste passie. 
“We hebben in ons appartement een fietsenkamer: zes 
verschillende fietsen van ons beiden en dan staan de 
stadsfietsen nog buiten.”

BAND MET MIDDELRODE
Regelmatig komt Lous thuis in Middelrode. “Dan loop ik 
gewoon bij mijn vriendinnen achterom binnen om koffie 
te drinken. Want dat mis ik wel. En weet je waar ik ook 
op misgrijp? Op bruine kroegjes. Die zijn in Zwitserland 
onbekend. Maar dat haal ik lekker in als ik hier wat 
langer ben.”
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Thuiszorg nodig? 

Wilt u langer zelfstandig thuis blijven wonen? 
Of juist eerder naar huis vanuit het ziekenhuis 
of een revalidatieafdeling? Onze wijkverpleeg-
kundigen kunnen u hierbij ondersteunen.

Heeft u vragen of zorg nodig? 
Neem contact op met de wijkverpleging van 
Laverhof, bereikbaar van maandag t/m vrijdag 
van 7.00 tot 17.00 uur. 
Telefoon: 0413 - 29 81 80, E-mail: 
wijkverpleegkundigen.heeswijk@laverhof.nl 

www.laverhof.nl

Wij 
helpen u
 graag!

Venusstraat 20
5258 HD Berlicum

Tel. 06-12636823
www.endevoets.nl

Endevoets
Schoonmaak en 
Glazenwasbedrijf

Als jonge onderneming uit Berlicum 
staan wij altijd voor u klaar voor 
diverse schoonmaak en glazenwas 
diensten.

Ontdek onze diensten

Koffi  e- & Theehuis Koekkoek
Achterweg 19a / Berlicum

wo t/m zondag geopend

openingstijden + meer info:

www.bijkoekkoek.nl 

Welkom!
Koekkoek is dé 
onthaastplek
van BaMi en 
omstreken!

Advertentie KoekKoek 100x125 mei.indd   1Advertentie KoekKoek 100x125 mei.indd   1 01-05-2023   15:0401-05-2023   15:04
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GROEN
Dat ons dorp veel groen heeft, is een feit. Dat is maar goed ook, want door 
klimaatverandering is groen meer dan noodzakelijk. En daar hebben we allemaal 
mee te maken. Wie zijn de dorpelingen met groene vingers en aandacht voor de 

natuur? En wat doen zij om ons dorp klimaatbestendig te houden?
Tekst Natasja van der Wijst Foto’s Jasper Loeffen

moet je doen

PORTRETTEN



HANS VOETS
Vroeger bestond zijn tuin uit alleen maar gras met mos. Totdat hij hoorde over tuinieren met Bokashi.

Bokashi is het Japanse woord voor ‘goed gefermenteerd organisch materiaal’. Tuin- en etensresten worden in een speciaal 
gemaakte bak gefermenteerd en het materiaal dat overblijft zit vol met micro-organismen die zorgen voor een rijker 

bodemleven. Het is effectiever dan composteren. Hans: “Mijn tuin wemelt nu van de mollen, pieren, vogels en andere beestjes. 
Het bewijs dat de bodem hartstikke gezond is. Ik heb nu veel meer plezier van mijn tuin die vol staat met bloemen en planten en 

de moestuin geeft veel meer opbrengst.”
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RAGNAR BROUWER 
Hij is de trotse eigenaar van een ‘bomenhub’. Ragnar: “Ik geef jonge boompjes en zaailingen een tweede kans. Dat doe ik door 

ze tijdelijk in mijn volkstuin te planten. Als de boompjes groot genoeg zijn, krijgen ze een plekje in een andere tuin. In mijn eigen 
voortuin staan al flinke platanen die ik zelf heb gekweekt. Die zorgen voor heerlijke schaduw tijdens warme dagen.”

Samen met ruim driehonderd vrijwilligers is Ragnar lid van Stichting Landschapsbeheer Aa-dal. “De stichting heeft als doel de 
kwaliteit van natuur in ons dorp te verhogen en zoveel mogelijk dorpsbewoners te enthousiasmeren om dat ook te doen.” 
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ANNEMARIE VAN DEN HEUVEL
Als ecologisch tuinontwerper streeft ze naar duurzame en natuurlijke tuinen. Annemarie: “In een ecologische tuin is het 

dierenleven belangrijk. Planten en bloemen zorgen voor voedsel en beschutting voor beestjes. Afgevallen blad laat je liggen, 
waardoor de grond humusrijker wordt. Wist je trouwens dat vlinders eitjes leggen op waardplanten, o.a. op brandnetels? Laat 

soms die prikker staan als je vlinders in je tuin wilt. Met de bijenpopulatie gaat het slecht. Hoe mooi zou het zijn als elke inwoner 
van BaMi een lange bloeiboog met planten in zijn tuin maakt voor bijen. Er ontstaat dan een  bloemen- en bijenlint door het 

dorp, waardoor bijen meer overlevingskansen hebben.”
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BOUDEWIJN EN KRISTINA
In zijn voortuin zie je een Nederlandse en Deense wimpel. Boudewijn: “Mijn vrouw is van Deense afkomst. Kristina en ik zijn 
enorm trots op onze tuin, waar we vele uren per week met plezier in werken. Niet alleen werken maar ook genieten: jeu de 

boules spelen met vrienden, eten uit de eigen moestuin, relaxen bij het zwembad, avondje bij de vuurplaats.’ Kristina: “Dit is ons 
paradijsje.” Het weiland ernaast heeft een bestemming gekregen. Met een paddenpoel, bloemenweide voor vlinders en bijen en 

een wijngaard. Boudewijn: “We hopen ooit nog onze eigen wijn te drinken.Van de kinderen kregen we alvast een houten bord 
met de domeinnaam Wijngoed Bleijendaal erop.”
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EEN BRUIN CAFÉ

Altijd vers uit eigen slagerij! 

HERFST 2023

Kom winkelen
op 't Woudse

land

Of bestel
online...

www.bij-daan.nl
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Café Frappant | Milrooijseweg 28, 5258 KH Berlicum | 073 503 1507 | www.cafefrappant.nl

ADVERTORIAL

De hoek in de bar hebben ze speciaal gemaakt om makkelijk een praatje te kunnen 
maken. Het maakt Café Frappant aantrekkelijk om zomaar binnen te stappen. “Mensen 

durven hier ook alleen te komen, de drempel is laag”, zegt uitbaatster Inge Roozen.
Tekst Helma Smolders  Foto Stan de Haas

EEN BRUIN CAFÉ

Samen met haar man William en dochter Maud runt Inge Café 
Frappant aan de Milrooijseweg 28. Toegankelijk en ‘eigen’, dat is 
Café Frappant. De deur staat voor iedereen open. De bezoekers 
vormen een goede mix van de inwoners van Balkum en Mirroi. 
Het café zorgt voor verbinding tussen de mensen uit beide 
dorpen.

VOOR IEDER WAT WILS
In Café Frappant hoef je je niet te vervelen. Bij de jeugd 
is radje draaien populair, maar darten kun je er ook. Van 
gewoon een pijltje gooien tot competitie op nationaal niveau. 
Vaak zijn er biljarters bezig in de zaal achter het café en je 
kunt altijd meedoen. Deze zaal wordt behalve voor biljart- en 
dartcompetities ook gebruikt voor besloten feesten. Het terras 
achter de zaal is een grote plus, het wordt bij mooi weer ook 
gebruikt als verlengstuk van het café. De gasten komen dan 
gewoon achterom. Op zondag wordt er vaak gezellig samen 
voetbal of Formule 1 gekeken, als er belangrijke wedstrijden zijn.

MUZIEK NAAR KEUZE
Zelf houden ze van Nederlandstalige muziek. “Dat brengt sfeer”, 
vindt Inge. “Maar op vrijdagavond of als er een divers publiek 
is, gaat het groene licht aan. Iedereen kan dan met een app op 
zijn of haar telefoon zelf een nummer kiezen. Het is eigenlijk een 
moderne jukebox. Vaak gaan dan ook de discolampen aan en 
de voetjes van de vloer.” 

BIJ NEL
Boven de ingang hangt een bordje ‘bij Nel’. De vraag rijst wie 
dat dan is. Inge legt het uit: “Dat ben ik ook. Ze hebben me deze 
bijnaam gegeven, vanwege de tijgervelletjes die ik altijd aanhad 
met carnaval. Net zoals moeder Nel die altijd droeg in de 
realitysoap De Veerkampjes.” En het bordje nodigt zeker uit om 
ook eens binnen te stappen bij Café Frappant.

Dat is ons ding
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D’N DIEJE VAN D’N DIEJE
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Bij binnenkomst in het huis van Anita van Hintum (55) lijkt er even wat afstand, omdat de 
dames verspreid zitten over de enorme bank. Maar de familie Van Hintum blijkt een hechte 
familie te zijn die veel voor elkaar over heeft. Thea van Hintum (77) stelt zich trots voor als 
‘overgrootoma’. Als Laura Scheffers (25) binnenkomt met baby Noa, verzamelen de dames 
zich direct rondom de jongste generatie. Anita verklaart de grote bank: “Toen de kinderen 
nog thuis woonden, gingen ze uit in Den Bosch met vrienden en vriendinnen. Dan was het 

hier vaak verzamelen en zat het helemaal vol.”

Tekst Helma Smolders Foto’s Andrea Tibosch / familiealbum

Alles doen VOOR EEN  
ANDER ZIT ER BIJ  alle generaties IN
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Aan die gezellige momenten is heel wat voorafgegaan. Anita 
is sinds haar scheiding in 2006 alleen met haar drie kinderen, 
waarvan Laura de middelste is. Anita herinnert zich: “Het was 
een moeilijke tijd, vooral voor de kinderen. We hebben er veel 
over gesproken. Elke week hielden we een ‘vergaderingetje’ met 
z’n allen. Alles kwam op tafel en het ging vooral over de mening 
van de kinderen over wat er die week was gebeurd. De kinderen 
hebben het er daarna nog  vaak over gehad. Ze voelden zich 
gehoord.”

“IK BEN TROTS HOE WE  
ZIJN OPGEVOED”

Laura weet het nog goed: “Het moment dat mijn ouders het 
kwamen vertellen, herinner ik mij precies. Hoewel het geen fijne 
tijd was, hebben we altijd geprobeerd om er iets leuks van te 
maken. Wij ‘moesten’ op jonge leeftijd snel volwassen worden. 
We zorgden dat het eten op tafel stond als mama thuiskwam van 
haar werk, we haalden de stofzuiger door het huis en streken 
de was. Doordat we allemaal ons steentje bijdroegen in het 
huishouden, hoefden we niks te laten. Ik ben trots op hoe we zijn 
opgevoed en ik hoop dat ik net zo’n moeder voor Noa kan zijn als 
mama voor ons is.” 

Thea en haar man Tinie hebben ook veel geholpen. “Anita heeft 
met de kinderen tijdelijk bij ons in huis gewoond, totdat de bouw 
van haar nieuwe huis klaar was. In die tijd moest Anita worden 
geopereerd en ze kon heel weinig doen, net toen haar huis werd 
opgeleverd. Vooral Tinie heeft daar toen van alles gedaan. Later 
hield ik het huis schoon en werkte Tinie in de tuin als Anita aan 
het werk was”, vertelt Thea.

“ELKE WEEK HIELDEN WE  
EEN VERGADERINGETJE”

ANDEREN HELPEN
Anderen helpen is voor Thea en Tinie vanzelfsprekend. “We 
helpen al voordat de vraag gesteld is”, zegt Thea daarover. Ze zijn 
onder andere heel actief als vrijwilliger bij de Horizon. Tinie maakt 
er elke maand een autotocht met leden van deze Heesche 
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impulz-art.com  |  info@impulz-art.com  |  06 27 00 69 35  |  Hoogstraat 162 Berlicum

“Art is not 
what you see, 
but what you 
make others 

see.”

Galerĳ
geopend
do t/m za 

09:30 - 17:30

06 511 502 70
evginstallatietechniek@hotmail.com

Berlicum

WATER
GAS    
VERWARMING
DAKWERKEN
SANITAIR

Meer informatie? 
Neem gerust contact op!

Nieuw Laar 15 - 5258 TL Berlicum

06 5363 5876 
info@lwijnenelektro.nl 

www.lwijnenelektro.nl

Light up 
your life!

ELEKTROMONTEUR
wij zoeken een

Ben jij zelfstandig, klantvriendelijk, creatief en flexibel & 
in het bezit van een MBO-diploma monteur OF de nodige 

werkervaring?

Meer weten? Bel of kijk op
www.lwijnenelektro.nl/vacatures
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variant van de Zonnebloem. Thea weet nog: “Toen de tocht 
jaren geleden een keer door Berlicum ging, zag Laura haar opa 
rijden met drie onbekende oude grijze vrouwen in de auto. 
Tussen de middag kwam ze vol zorgen thuis van school en 
vertelde aan Anita wat ze had gezien. ‘Wat moet oma nou?’ was 
haar belangrijkste vraag, omdat ze dacht dat opa er met andere 
oma’s vandoor was.”

Naast hun activiteiten bij de Horizon helpen Thea en Tinie 
meerdere mensen in hun appartementengebouw met van alles. 
Helaas heeft Thea hierdoor twee keer corona opgelopen. “Daar 
heb ik nu de naweeën nog van. Ik was eerst niet moe te krijgen 
maar als ik nu op en neer naar de Jumbo loop, ben ik kapot”, 
merkt ze op.

 

WERK IN DE ZORG
Het elkaar helpen komt ook terug als het over werk gaat. Thea 
werkte bij de apotheek aan de Hoogstraat in Heesch als manusje 
van alles, Anita had werk op verschillende plekken. Dat was na 
haar scheiding moeilijk te combineren met de zorg voor de 
kinderen. Daarom stopte Thea al voor haar pensioenleeftijd 
met werken, zodat Anita haar baan kon overnemen. Al snel 
mocht Anita de opleiding tot apothekersassistente gaan volgen. 
Gedurende deze opleiding fungeerde ze al als assistente en 
meteen daarna kreeg ze een vast contract. Na het overlijden 
van haar werkgever stapte ze over naar een andere apotheek 
in Heesch. Daar is ze in goed overleg weggegaan. Nu is ze bezig 
met een vergelijkbare nieuwe baan, maar dan zonder het helpen 
achter de balie.
 
 “WAT MOET OMA NOU?”

Ook Laura  kan in haar werk wat voor anderen betekenen, 
namelijk in de kinderopvang. Ze legt uit: “Ik ben opgeleid als 
onderwijsassistent en heb twee jaar Pabo gedaan. Met dat 
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LAAT HET NAJAAR MAAR KOMEN
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HEMA Rosmalen zoekt een collega voor de 

horeca. Kun jij 20 uur per week werken? Wil je 
lekkere werktijden en regelmatig in het weekend 
vrij zijn? En wil je werken in een leuk en gezellig 
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tussenstation, maar ik heb er mijn plek gevonden. Wat ik zo 
leuk vind aan het werken hier is het zorgen voor de kindjes, de 
interactie met ze en om ze voor te bereiden op de basisschool. 
Voor mijn zwangerschapsverlof stond ik op de babygroep, 
maar nu sta ik ook op de dreumes- en peutergroepen. Iedere 
leeftijd heeft iets leuks. Verder vind ik het heel bijzonder dat de 
ouders hun kindjes toevertrouwen aan iemand die eigenlijk een 
vreemde is.

“WE HELPEN AL VOORDAT DE VRAAG 
GESTELD IS”

HECHTE FAMILIE
Door haar werk herkende Laura de rode vlek op Noa’s hoofdje. 
Ze vertelt: “Het is een aardbeivlek oftewel hemangioom. De vlek 
ontstond pas na de geboorte en werd steeds groter, maar nu is 
het kantelpunt bereikt en trekt hij langzaam weg. Omdat de vlek 
best opvalt, word ik er vaak over aangesproken. Pas liet iemand 
in de Jumbo me zelfs vreselijk schrikken, door uit te roepen: ‘Oei, 
wat heeft ze?’ Even dacht ik dat er iets ergs aan de hand was, 
maar het ging over de aardbeivlek.”

Noa is tot nu toe een makkelijke baby. Bij binnenkomst lacht 
ze meteen naar oma Anita, die helemaal gek is op haar en elke 
maandag op haar past. Anita geeft aan: “Noa is voor mij nu het 
allerbelangrijkste. Vorig jaar kwamen Laura en haar partner Roy 
vertellen dat ze zwanger waren. Ik kreeg een cadeautje. Laura 
doet dat vaak en ik dacht dat het was omdat ik met mijn werk bij 
de apotheek was gestopt. Toen ik zag dat er een rompertje in zat 
met ‘oma’ erop, hebben we een dansje gemaakt, zo blij was ik! 
Noa is mijn eerste kleinkind. Maar mijn andere kinderen vinden 
haar zo leuk, dat het vast aanstekelijk werkt.” En dat sluit mooi 
aan bij wat ze allemaal voor de toekomst willen: “Nog heel lang 
met z’n allen!”
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D’N DIEJE VAN D’N DIEJE
FAMILIE VAN DEN TILLART-VAN BEEKVELD

D’N DIEJE VAN D’N DIEJE

FAMILIE VAN HINTUM

Laura ongeveer een half jaar oud

Betovergrootmoeder Adriana van Helvoirt

Thea met haar man Tinie en hun kinderen Jos (oudste broer van Anita),  
Anita en David (jongste broer van Anita)

Thea, Anita en Laura net na de geboorte van Laura
 I bami58
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D’N DIEJE VAN D’N DIEJE
FAMILIE VAN DEN TILLART-VAN BEEKVELD

D’N DIEJE VAN D’N DIEJE

FAMILIE VAN HINTUM

Anita en haar kinderen Stefan Laura en Julia

Thea met Anita en haar oudste broer Jos 
(broer Jos is 11 maanden ouder dan Anita)

Thea op haar 18e verjaardag

Anita 6 jaar

bami I59



Kennedystraat 5, 5258 LB Berlicum  
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Koop nu de Gazelle Ultimate bij 
Guus van Buuren!

Deze fiets laat je optimaal genieten van je vrije tijd. En 
fietst net zoals hij eruit ziet: super comfortabel en met 
een sportieve uitstraling.

• Dynamisch, eigentijds design en unieke integratie van onderdelen
• De Ultimate komt altijd met een 500wh intube accu
• Extra comfort door de brede 47 mm banden en geveerde voorvork

Guus van Buuren • Kerkwijk 70 • 5258 KD Berlicum • www.guusvanbuuren.nl

www.gazelle.nl/ultimate



bami I 61

MIJN NAAM IS

ANOUK BIJL
In Berlicum lopen twee jongedames rond met de naam Anouk Bijl. De één is achttien jaar oud en staat op het punt uit 

te vliegen naar Nijmegen waar ze Moleculaire Levenswetenschappen studeert en waar ze  weer haar hobby Hiphop 
dansen gaat oppakken. De ander is elf jaar oud, zit in groep 8 van de Theresiaschool en is dol op acteren bij Nspire in 
Berlicum. Ze kennen elkaar niet maar vinden het wel bijzonder dat er in Berlicum twee mensen met de naam Anouk 

Bijl rondlopen. En het is extra leuk dat ze nu elkaar in het echt zien.

De oudere Anouk zat op dezelfde basisschool als de jongere, maar met een leeftijdsverschil van zeven jaar kennen ze 
elkaar daar niet van. Hun beider vaders hebben wel eens laten vallen dat hun dochters een naamgenoot hebben. Een 
stamboomonderzoek wees uit dat ze in de verte nog familie van elkaar zijn. Sterker nog, hun opa’s blijken volle neven!

Tekst Annemarie van Dinther Foto Teis Albers

MIJN NAAM IS
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DOL OP 
ONZE HUISDIEREN.De buren ook‘ 

Huisdieren zijn geliefd en gekoesterd door velen. Zolang iedereen 
er goed voor zorgt en niemand last van ze heeft. Maar wat is last 
of overlast? Hoeveel kunnen we van elkaar en onze huisdieren 

verdragen? En durven we de ander erop aan te spreken als we ons 
ergeren? We vroegen het aan een aantal voorbijgangers die er graag 

iets over kwijt wilden. Meningen genoeg. Wat opviel? Als je met elkaar 
in gesprek gaat, verdwijnen irritaties als sneeuw voor de zon. De 

mooiste oplossingen worden samen bedacht.

Tekst Suzanne Jansen en Lyan de Roos  Foto’s Anouk Dalessi

PLEINKLETS

?
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JAN SCHELLINGS (66) 
Ik ben gek op dieren en heb vroeger altijd een hond gehad. 
Honden zijn en blijven dieren die buiten hun behoeftes moeten 
doen. Maar het is niet de bedoeling dat ze overal los rond lopen. 
Ik liet de mijne altijd uit in het weiland. Ik vind het heel terecht dat 
je de poep niet laat liggen. Tegenwoordig zijn er speciale plastic 
zakjes om dat  op te ruimen, daar is niks mis mee. Het ligt aan de 
mensen zelf hoe ze daarmee omgaan, maar ik zou er zeker ook 
iemand op aan durven spreken. Het is gewoon niet nodig om 
een huisdier overal te laten poepen. Het baasje bepaalt wat er 
gebeurt. Het beestje weet niet beter. 

KARIN SCHOPPEMA (55)
Wij hebben zelf een hond. Ik vind dat er in ons dorp te weinig 
omheinde plekken zijn waar honden los kunnen lopen. Dat zie 
ik wel in andere gemeenten. Belangrijk is dat ieder zijn eigen 
rotzooi opruimt. Mensen gooien nog steeds zomaar hondenpoep 
in het groen, er zijn bij ons in de buurt weinig vuilnisbakken. De 
vuilnisbak zit dan ook vaak te vol en die gaan stinken. Ik vind dat 
de gemeente ervoor moet zorgen dat de bakken bijtijds worden 
geleegd. Voor het uitlaten kun je prima naar het buitengebied. 
Volgens mij mogen honden daar loslopen, maar dat is niet overal 
duidelijk. Daar zou de gemeente meer informatie over mogen 
verschaffen. Loslopende poezen vind ik overigens een ramp. 
Ze spugen braakballen uit en poepen overal. Iedereen vindt het 
normaal dat honden niet overal vrij rondhuppelen maar poezen 
mogen dat blijkbaar wel.

Belangrijk is dat ieder zijn eigen 
rotzooi opruimt

DOL OP 
ONZE HUISDIEREN.De buren ook‘ 

Tekst Suzanne Jansen en Lyan de Roos  Foto’s Anouk Dalessi

Het baasje bepaalt wat er gebeurt

AMANI VAN GELDER (14)
Ik vind huisdieren erg leuk, lief en vooral gezellig om mee te 
spelen. Ik merk dan ook niks van overlast. Het is wel goed dat er 
speciale plekken zijn voor honden om te poepen, want anders zou 
dat overal kunnen gebeuren. Van katten of andere dieren heb ik 
zelf totaal geen hinder. Ik zie er ook niet zoveel, dus dat scheelt 
misschien. Gek is wel dat honden aan de lijn moeten  en katten vrij 
rond mogen lopen. Ik vind dat dieren ruimte moeten hebben om 
te bewegen. Zelf zou ik graag een hond willen, maar dat vindt mijn 
moeder niet goed. Ze vindt dat er thuis te weinig plek voor is. Dat 
snap ik eigenlijk ook wel.

Dieren moeten ruimte hebben 
om te bewegen

?
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Blijf op de hoogte van nieuwe 
producten, verhalen uit de winkel, 

leuke video’s en wijnweetjes!

Wijnhuis Rosmalen  •  Oude Baan 17   •   Rosmalen 
T. 073 522 17 11  •   info@wijnhuisrosmalen.nl

Volg ons: 

@wijnhuisrosmalen

info@thefunkygym.nl        06 -10 12 45 43       

GRATIS PROEFLES & GRATIS LACH

VANGRINSVENDAKKAPELLEN.NL

Huisbergenweg 1
Rosmalen

(073) 503 37 94
info@vangrinsvendakkapellen.nl

Al 30 jaar jouw specialist 
in dakkapellen!

Showroom elke zaterdag
op afspraak geopend!

Maak een afspraak
via onze website
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We hebben samen 
een oplossing gezocht

PLEINKLETS

HEINY REIMES (47)
Ik vind vrijheid van belang en ik ben voorstander van het hebben 
van huisdieren. Maar dat mag niet ten koste van anderen gaan. Wij 
hebben zelf twee katten, helaas kwamen ze op plekken bij anderen 
die dat niet wilden. Buren hadden in de tuin een rattenval gezet 
vanwege hun volière. Onze katten raakten er op enig moment in 
verstrikt. We hebben toen samen een oplossing gezocht, want voor 
de buren zijn de vogels net zo belangrijk als de katten voor ons. Ik 
heb toen paaltjes gekocht met een geluidssensor. Die heb ik aan 
de buren en mensen in de straat gegeven om in hun tuinen te 
plaatsen. De hoge pieptoon zorgde ervoor dat de katten niet meer 
voorbij de paaltjes kwamen. Daarmee is de overlast verdwenen. 
We zijn er allemaal blij mee. Ik probeer iets altijd van twee kanten te  
bekijken en tot een goede gezamenlijke oplossing te komen. En het 
plezier voor dieren staat echt voorop.

AMANDA VERZANTVOORT (46)
Ik gun iedereen een hond, want dat kan een maatje zijn voor 
mensen. Bijvoorbeeld  als er sprake is van eenzaamheid. Maar 
ik vind ook dat er rekening moet worden gehouden met elkaar. 
Een hond die zomaar tegen me opspringt, zit echt in mijn 
allergie. Het ter plekke opruimen van hondenpoep is voor mij 
vanzelfsprekend. Dat hoort er gewoon bij. Poezen mogen voor 
mij overigens wel los rondlopen. Mits ze geen andere dieren 
gaan aanvallen, dat is de grens. Dan moeten mensen toch echt 
zorgen dat ze in hun eigen tuin blijven. Verder zou ik niet zo blij 
zijn met een hele grote volière met veel vogelgeluiden. Ik vind 
dat je dan toch samen een plan moet maken om de eventuele 
geluidsoverlast te beperken. Rekening houden met elkaar hoort 
gewoon bij samenleven. Rekening houden met elkaar hoort 

bij samenleven
HARRY KUIJPERS (70)
Ik loop vier keer per dag met mijn hond Ben, waarvan één keer 
midden in de nacht. Dan kom ik wel bekenden tegen die ook nog 
met hun hond op pad zijn. Het is zo dat ik tijdens mijn nachtronde 
al een paar keer een inbreker heb gezien en de politie op tijd kon 
waarschuwen. Zo ben ik een beetje de buitenwacht voor de buurt. 
Ik vind het verder helemaal normaal dat iedereen de hondenpoep 
zelf opruimt. Een plasje daarentegen valt niet altijd te voorkomen, 
dat spreekt voor zich. Wij hebben bij ons achter een mooie 
uitlaatplaats, daarvan hebben we er genoeg in Berlicum. Zelf heb 
ik verder helemaal geen last van poezen. Mijn hond trouwens ook 
niet, die doet ook echt geen vlieg kwaad. De kinderen in de buurt 
zijn dol op hem. Maar loslopen? Dat is er niet bij. Met een hond 
weet je het immers nooit zeker.

Loslopen is er echt niet bij



Bij Lunenburg vind je het allerbeste 
op het gebied van BBQ’en! Wij bieden een 
uitgebreid assortiment van topmerken zoals 
The Bastard, Kamado Joe en Ofyr. Onze ervaren 
buitenkookspecialisten staan klaar met het 
beste advies en handige tips.

Kom nu naar de mooiste buitenkookafdeling 
van Nederland in onze belevingswinkel 
in Nuland en ontdek het mooiste 
van Buitenkoken!

NIEUW!

Lekker eten en gezelligheid 
in de buitenlucht!

NIEUW!
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INEKE FRIJTERS (60)
Jammer genoeg zijn er in ons dorp weinig plekken waar honden 
los kunnen lopen. Op het dijkje buitenaf mag het ook officieel 
niet, maar als het rustig is, laat ik onze hond daar wel los. In 
het dorp kan dat echt niet. Ik moet er niet aan denken dat 
iemand struikelt over onze hond. Het is de verantwoordelijkheid 
van de eigenaren om je aan de regels te houden. Als we de 
hond uitlaten nemen we altijd een zakje mee om de poep 
op te ruimen, ik erger me eraan als anderen dat niet doen. 
En helemaal als ergens kinderen spelen. Je ziet het gewoon 
gebeuren, mensen die er niet op letten. Ik durf iemand daar 
zeker op aan te spreken. Alleen bij ongure types met een grote 
mond zou ik mijn mond dichthouden. Voor mezelf maak ik één 
uitzondering: als de hond poept in het buitengebied waar een 
koe of een paard net een grote hoop heeft gelegd, knijp ik een 
oogje dicht. Dan laat ik het kleine hoopje ook liggen.

WENDY VAN HOUTUM (35)
Ik vind het verschrikkelijk, de honden die bij ons in de speeltuin 
bij het Diepven alles onder poepen. Ondanks  de waarschu-
wingsbordjes die overal staan. Ik heb zelf de gemeente al een 
paar keer gebeld. Ze komen dan kijken op een moment dat de 
honden er niet zijn en dan is het antwoord: ”Wij hebben niks 
geconstateerd, de zaak is hiermee gesloten.” Ik heb zelfs een 
oproep op facebook gezet. Als ik ze betrap, stop ik de poep 
door de brievenbus. Maar het is me nog niet gelukt te ont-
dekken wie het is. Ik krijg privé via de app wel veel bijval, maar 
jammer genoeg durven mensen er in het openbaar niks van 
te zeggen. Van poezen heb ik overigens nu weinig last, ik zie ze 
niet zoveel. In mijn vorige huis was dat anders, daar hadden we 
een soort ‘katten-wc’ in de tuin. Daar heb ik de baasjes toen wel 
op aangesproken want die katten kunnen er natuurlijk niks aan 
doen. Zelf hebben we een volière. De vogels maken weinig ge-
luid, dus de buren hebben er weinig last van. Eventuele geluids-
overlast zou ik wel erg vinden, zeker bij heel rustige mensen.

Als ik ze betrap stop ik de 
poep door de brievenbus

Ik durf iemand wel aan te spreken
DEDI EN JANS HOEVENAARS (59)
Wij hebben buren met een hond die blaft. Tja, dat doet een hond 
wel eens. Maar of ik daar nou last van heb? Wat is last? Mensen 
kunnen tegenwoordig nog maar weinig van elkaar hebben. 
Vroeger heb ik zelf ook een hond gehad, die ik corrigeerde als hij 
blafte. Niet iedereen houdt van huisdieren, dus daar moet je altijd 
rekening mee houden. Ik heb ook geen last van dieren die buiten 
lopen. Als je wel overlast ervaart van een dier van een ander, vind 
ik het goed als je iemand daar gewoon op aanspreekt. Je kunt ook 
iedereen er mee lastig vallen in de wijkapp, maar dan krijg je al 
snel  tien meningen. Dat geeft veel onrust. Het zou goed zijn als er 
meer uitlaatplaatsen voor honden zouden komen. Dat hoeft niet 
per se door de gemeente geregeld te worden, bewoners kunnen 
ook zelf geld bij elkaar leggen om een stuk land te huren! Mensen kunnen tegenwoordig nog 

maar weinig van elkaar hebben 



Runweg 30     5258 BN Berlicum
 T 073 503 22 72

www.evansantvoort.nl

enovatievelingen gezocht!
Check onze vacatures  evansantvoort.nl/vacatures
of neem direct contact op via pz@evansantvoort.nl of bel 073 503 22 72

Van Santvoort is al 50 jaar een bekend gezicht in Berlicum en omgeving. Een van onze 
succesfacturen is het familiegevoel dat binnen het hele bedrijf nog steeds voelbaar is en wat 
onze medewerkers ook uistralen.
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MARIJKE DEN OTTER (57) EN MARISKA VAN CASTEREN (55) 
Marijke: Wij hebben zelf geen huisdieren. Ik heb wel een 
buurvrouw met drie honden en de andere buren hebben drie 
katten. Die blijven netjes op het eigen terrein, ik heb er nooit last 
van. Je hoort wel eens dat een kat over de schutting probeert 
te klimmen, maar dat lukt dan niet. Ik hoor ook soms een hond 
blaffen als er iemand voorbijloopt. Dat vind ik echt niet erg.
Mariska: Ik heb er totaal geen probleem mee dat dieren buiten 
lopen. Dat hoort er toch gewoon bij? Ik merk gelukkig ook 
zelden dat iemand de poep niet opruimt. Nee, als we er zo over 
nadenken, wonen we echt in een rustige, fijne buurt wat dat 
betreft. Bij ‘t Ven staan van die palen met zakjes waarmee je de 
hondenpoep kunt opruimen. Dat werkt heel goed. Ze zouden 
misschien op meer plekken van die palen kunnen zetten, zodat 
ook daar geen overlast ontstaat.

Ik heb nooit last van dieren van de buren 

Wij hebben wel een sticker hangen, 
maar daar hebben mensen schijt aan

FLOORTJE LUNENBURG (36) 
Wij hebben nooit last van huisdieren van buren. Toevallig zat 
vorige week de papegaai van de achterburen in onze tuin. Dat 
vonden we wel grappig, daar hadden we geen last van. Er lopen 
bij ons wel veel mensen met hun hond over de stoep. Regelmatig 
wordt de poep dan niet opgeruimd. Dat vind ik echt irritant. Als ik 
het zou zien dat een hond zit te poepen, zou ik zijn baasje erop 
aanspreken. Ik zie het eigenlijk nooit gebeuren. We hebben  een 
sticker hangen, maar blijkbaar hebben mensen daar schijt aan. 
Wij hadden vroeger thuis een poedel en we woonden heel vrij. 
We hoefden dus eigenlijk niks te doen om te voorkomen dat 
hij overlast gaf. Er zouden gratis poepzakjes uitgedeeld kunnen 
worden, net als de PMD-zakken in de supermarkt. Misschien wordt 
de drempel dan wat lager om het op te ruimen.

Ik schop ‘m onder zijn kont! 

THEO VAN DE LAAR EN ZIJN BILJARTVRIENDEN (87)
Ik heb zelf geen huisdieren, maar mijn buurvrouw wel. Ze 
heeft een hond. Ik heb daar nooit last van. Ik heb haar ooit 
gewaarschuwd: “Ik schop ‘m onder z’n kont, hahaha!” Nee hoor, 
ze zorgt er goed voor, ik hoor hem bijna niet. Met katten heb ik 
ook nooit  problemen. Dat mensen hun dieren uitlaten, moeten 
ze zelf weten, daar vind ik niks van. Wel zie ik vaak dat ze hun 
hond laten poepen en het dan niet opruimen. Dat vind ik echt 
niet kunnen. Dat is asociaal, ze moeten hun rommel opruimen. Ik 
denk niet dat de gemeente er iets aan zou kunnen doen. Dat ligt  
aan de mensen zelf. Hier langs de drukke weg ligt altijd heel veel 
hondenpoep, of hier op het Beukplein bijvoorbeeld. Daar lopen 
veel kinderen langs die naar school gaan en ze laten het gewoon 
liggen. Dat kan toch niet?
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JOSÉ KUIPERS (66), MET BEER 
Beer is niet van mij hoor, hij is van mijn zoon. Hij is vier dagen in 
de week bij mij. Iemand anders hoeft geen last te hebben van het 
feit dat ik een hond heb, dus we houden hem altijd aan de lijn en 
ruimen zijn poep op. Onze buren hebben ook een hond, die blaft 
wel eens als iemand langsloopt. Ik heb daar geen last van. Ik loop 
regelmatig een ommetje door ’t Ven, daar moet je echt opletten 
waar je loopt. Hoeveel moeite is het nou om een zakje mee te 
nemen en de poep op te ruimen? In de buurt is al vaak gesproken 
over uitlaatveldjes. Dat zou toch wel ideaal zijn, maar dat krijgen 
ze bij de gemeente toch nog niet voor elkaar. Bij het Aa-dal heb 
je natuurlijk een prachtig gebied om te lopen, maar daar mag de 
hond niet los. Dat missen we echt hoor, een plek om je hond even 
lekker los te kunnen laten. 

Mia van de Ven (65)
Ik heb zelf twee grote honden, die houd ik netjes aan de lijn. Om 
ze los te kunnen laten lopen, rijd ik naar een bos of dijk om ze te 
laten rennen of zwemmen. Daar heeft niemand last van ze. Ik weet 
eigenlijk niet eens of ze daar wel los mogen lopen. Er zijn te veel 
regeltjes in Nederland, vind ik. Toen wij de honden kregen, waren 
we  soms langere tijd van huis voor werk. Ik ben toen  bij de buren 
gaan vragen of ze niet blaften, maar gelukkig was dat niet zo. In 
de buurt zijn wel meer mensen met kippen of hondjes. Ik kom zelf 
van de boerderij, dus het maakt mij echt niet uit als er eens een 
haan kraait of een hondje blaft. Weet je, ik ben gewoon gek op 
dieren, dus ik stoor me er niet aan! 

DORIEN (53) EN ANNA (20) VAN DEN AKKER 
Wij hebben boerderijkatten, die houden we niet achter slot en 
grendel. Dat kan gewoon niet. We horen wel eens van buren dat 
katten daar in de tuin poepen, niet specifiek over die van ons 
hoor. Maar ja, katten doen dat netjes hè, die graven een kuiltje 
en gooien het daarna weer dicht. Ik zie daar het probleem niet 
zo van. Bovendien houden ze ook het ongedierte weg. In de 
buurt hebben we bijna geen muizen of ratten. Van mensen met 
huisdieren hebben wij zelf nooit last. Onze straat ligt echt aan 
een uitlaatroute. Daar zie ik toch wel vaak drollen liggen waarvan 
ik denk: ‘Schop ze even in de sloot’. Het zou handig zijn als er wat 
meer mogelijkheden zouden zijn om je poepzakjes weg te gooien. 
Ik snap namelijk wel dat mensen het vies vinden om de hele tijd 
met zo’n zakje te moeten rondlopen. 

Henri Smulders (69)
Met honden heb ik minder moeite dan met katten. Ik heb een 
tuin met veel groen, veel vogeltjes en mijn eigen kippen. Ik heb 
expres geen haan genomen, vanwege de overlast. Er komen wel 
veel katten op onze tuin af. Mijn kleindochter vindt het schattig, al 
die poezen. Ze lopen er altijd, maar ik heb geen idee van wie ze 
zijn. Echt last heb ik er ook weer niet van. Ik zie maar zelden  dat 
ze kuiltjes graven en hun behoeften doen. De vogeltjes hebben er 
wel last van, ik zie wel eens een nestje op de grond liggen. Ik vind 
sowieso dat mensen de  kat op hun eigen terrein moeten houden, 
net zoals een hond netjes bij zijn baas blijft. Het stikt van die 
katten, maar mensen vinden het blijkbaar niet nodig om ze bij zich 
te houden. Je kunt er toch voor zorgen dat je tuin is afgesloten? 
Maar ik ben misschien te oud om me er écht druk om te maken?

Katten houden ook het ongedierte weg! 

Iemand anders hoeft geen last 
te hebben van onze hond  

Ook katten moet je op je eigen 
terrein houden 

Het maakt mij niet uit dat er 
wel eens een haan kraait
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Als je haast hebt

HET ATELIER

“HET IS GEWOON EEN HOBBY EN IK NOEM MEZELF EEN POTTENBAKKER MET AFRIKAANSE 
ROOTS, VANWEGE DE UNIEKE TECHNIEK DIE IK GEBRUIK”. ERIK SPIERINGS (63) KWAM TOEVALLIG IN 1994 VIA EEN 

COLLEGA IN CONTACT MET HENNY GEVERS UIT DUIZEL, VAN WIE HIJ LEERDE OM POTTEN TE MAKEN EN TE BAKKEN.

Tekst Hedvig Niehoff Foto Edith Verhoeven

ERIK SPIERINGS

“Ik gebruik een aloude Afrikaanse techniek van pottenbakken. 
Alle potten worden met de hand opgebouwd, de klei wordt 
rol voor rol op elkaar geplakt, gemodelleerd, ontdaan van 
luchtbellen en gepolijst.” Als gereedschap gebruikt Erik alleen 
een latje, een paar ronde houtjes en een steentje.  Dan gaat 
de pot een gewone ‘biscuitoven’ in en wordt op ca. 840 graden 
gebakken. “Ik werk volledig op mijn gevoel. Je moet klei leren 
kennen, dan weet je wat je ermee kunt en hoe snel deze hard 
wordt.  Als ik bezig ben, maak ik mijn hoofd leeg. Je moet er 
ruim de tijd voor nemen want als je haast hebt, gaat het fout.“

UNIEKE KLEURSCHAKERINGEN
Daarna volgt de spannendste fase als een dertigtal gebakken 
potten tegelijkertijd nogmaals gebakken worden in een 

veldoven in de buitenlucht. Op een weiland bouwt Erik 
een kleine heuvel van stro, zaagsel en hout, afgedekt met 
grasplaggen met onderin een stenen rookkanaal. De potten 
liggen binnenin en zijn ook gevuld met stro. Het hout wordt 
aangestoken en er mag tijdens het branden geen zuurstof 
bijkomen. Daardoor ontstaan de mooie kleurschakeringen 
op de pot. Het bakken en afkoelen duurt al gauw 36 uur. Erik 
en echtgenote Riëtte staan gedurende het bakken met de 
camper op het weiland, waar nieuwsgierige vrienden graag 
even aanwippen voor het spektakel.  “Het is een complete 
verrassing hoe de potten eruit komen. Elke pot heeft een 
unieke kleurschakering. We geven alle potten weg en zien 
telkens blije gezichten als we dat doen.”  Dat begrijpen we; de 
potten zijn prachtig! 
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BINNEN BLIEKEN

VOELBAAR IN 
TUINMANSHUIS VAN TRIP 

Oude en nieuwe tijden 
Cor (78) en Lena (76) van den Akker wonen met veel plezier al tweeënvijftig 
jaar in ‘tuinmanshuis van Trip’ aan de Laan van Seldensate 6 in Middelrode.  
Zij trokken destijds met hun jonge gezin in bij de stokoude jonkheer Laman-

Trip. “Wij woonden dichter bij de familie en de jonkheer kreeg nachtverzorging. 
Een win-win situatie waaraan we mooie herinneringen hebben.” 

Tekst Hedvig Niehoff  Foto’s Koen de Haas 
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Het tuinmanshuis is in 1899 gebouwd en was oorspronkelijk 
bestemd voor tuinlieden van landgoed Seldensate. De 
kenmerkende groene luiken met de witte zandlopers op de gevel 
zijn dezelfde als die van het witte kasteel met de stompe toren, 
dat ooit op het landgoed stond en eind negentiende eeuw was 
gebouwd door Jan Cornelis Bosch. In 1909 kwam het landgoed, 
althans wat er toen nog van over was, in handen van Jonkheer 
Christiaan Laman-Trip. Die was destijds getrouwd met Constantia 
van Bosch, maar zij ging ervandoor met een Franse officier en 
liet de jonkheer en dochter Valerie achter. Als troost kreeg hij het 
vruchtgebruik van het landgoed en het tuinmanshuis als woning. 
Daar bleef hij alleen achter toen zijn dochter Valerie naar Sussex in 
Engeland vertrok. 

EXCENTRIEK EN MILITARISTISCH
In maart 1971 trekken Cor en Lena van den Akker met twee kleine 
kinderen in bij de  tweeënnegentigjarige jonkheer. Lena’s zus 
Annie werkte er al als dienstmeisje. Er was weliswaar ook nog een 
verpleegster ‘voor dag en nacht’, maar die liet hem regelmatig aan 
zijn lot over om naar haar vrijer in Duitsland te gaan. De jonkheer 
hield wel van een borreltje en het was niet meer  verantwoord om 
hem ’s nachts alleen te laten. Lena en Cor woonden na hun  huwelijk 
in Heesch, maar Lena had heimwee naar haar familie in Middelrode. 
Toen het gezin gevraagd werd om in het tuinmanshuis te komen 
wonen om jonkheer én papegaai te verzorgen, zeiden ze meteen ja. 
De ruimtes in het huis werden verdeeld en het ging prima samen. 
Annie bleef voor het huishouden en de vader van beide zussen 
hield de tuin bij en zorgde voor de kippen. “De jonkheer was een 
beetje excentriek en militaristisch. Hij gooide als dank voor het 
werk in de tuin sigaretten of een paar gulden uit het raam naar 
mijn vader. Het waren andere tijden, de adel voelde zich boven ons 
verheven.” 

HERINNERINGEN AAN OUDE TIJDEN
In het huis herinneren verschillende dingen aan de jonkheer en 
het oude kasteel. Zo zit bij de achteringang de originele pomp. In 
het toilet hangt het oude fonteintje van de jonkheer. Het houten 
dressoir in de gang had hij ooit als verjaardagscadeau van zijn ex-
vrouw gekregen. Het staat nu op de plek waar vroeger de keuken 
zat. Op het trapje naar de opkamer zit nog het oorspronkelijke 
Deventer tapijt uit het kasteel en ook de lange houten deur met 
ronde boog komt uit het kasteel. De vloer in de kelder heeft de 

DE JONKHEER HIELD WEL 
VAN EEN BORRELTJE
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oorspronkelijke donkerrode stenen. “Wij hebben het huis verder 
volledig aangepast en ingericht naar onze smaak. Zo hangen in 
de hal tal van portretten van onze overgrootouders, grootouders 
en ouders van beide kanten.” Binnen herinneren de opgezette 
kaaiman en aap aan Cors diensttijd in Suriname in 1963. De 
hertenkop is echter van de jonkheer geweest. 

GEMEENTE HIELD WOORD
Helaas stierf de jonkheer al na zes maanden nadat ze bij hem 
waren ingetrokken. De hele familie is destijds naar de crematie 
gegaan. Zijn kleren en niet-waardevolle spullen werden verbrand 
in de tuin. Nadat het vuur was gedoofd, bleken felgekleurde 
glasscherven van de glas-in-lood ramen te zijn overgebleven. Cor 
heeft er door een glaszetter twee nieuwe mooie wanddecoraties 
met  onder andere het wapen van Seldensate van laten maken. 
Deze hangen boven de oude ingang. 
Valerie wilde na het overlijden van haar vader landgoed 
Seldensate en het tuinmanshuis in één keer verkopen voor 
285.000 gulden. De eigenaar werd de (toen nog) gemeente 
Berlicum, nu gemeente Sint-Michielsgestel. Valerie bedong dat 
Cor en Lena het tuinmanshuis mochten blijven huren zolang 
ze dat zouden willen. De gemeente hield woord en inmiddels 
wonen ze alweer  tweeënvijftig jaar op deze prachtige plek. Het 
landgoed zelf werd openbaar gebied, waar je nog steeds heerlijk 
kunt wandelen. 
“We hebben het huis voorzien van alle gemakken. We begonnen 
met het vervangen van verrotte houten vloeren en van de 
fundering die was verzakt na de kanalisatie van de Aa. Er kwam 
een nieuwe keuken, de gang werd verplaatst evenals het toilet. 
Van de drie kamertjes aan de voorkant van het huis is één grote 

woonkamer gemaakt. De originele buitendeur zit nog in de gevel 
maar heeft een stevige extra binnendeur gekregen. De groen-
witte luiken aan de buitenkant zijn goed onderhouden. “In de 
oorlog zaten hier Duitsers en die maakten gaten in de luiken 
om door te kunnen kijken en om geweren door te steken. Op 
de buitenmuren zie je op verschillende plekken nog schade van 
kogels en artillerievuur zitten.“

OP DE BUITENMUREN ZIE JE 
HER EN DER NOG SCHADE 

VAN KOGELS
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ONBEZOLDIGD PARKWACHTER
Cor en Lena houden van hun huis. “Onze meiden zijn hier 
opgegroeid en vanuit huis getrouwd. Astrid woont er sinds haar 
scheiding ook weer met afwisselend beide kleinzoons. In de 
eerste vijfentwintig  jaar kwamen er geregeld mensen aanlopen 
met vragen over de geschiedenis van Seldensate. Dat is voorbij. 
Wel moet Cor af en toe op het landgoed licht corrigerend 
optreden tegen vernielzuchtige bezoekers of wildkampeerders. 
“De gemeente heeft mij onbezoldigd parkwachter gemaakt. 
Het staat ‘officieel’ op papier. Echter, onbekenden die we in het 
pikkedonker het bos zien inlopen, laten we maar even gaan.”
We lopen naar de oude schuur waar de jonkheer vroeger kippen 
hield, gereedschap opsloeg en voorraden bewaarde. Destijds 
stond de tuin vol met platglaskassen voor het telen van groente 
en kruiden. Ook Cor heeft er nu een royale moestuin. Naast 
de tuin loopt een pad naar de achteringang van het landgoed. 
“In 1995 hebben we bij de hoge waterstand zandzakken voor 
de deur gehad. Daarna heeft het Waterschap Aa en Maas een 
extra dijkje aangelegd en wilde men tegelijkertijd de prachtige 
oude beuken langs het pad rooien. Dat hebben we gelukkig 
kunnen voorkomen.” Terug bij het huis zien we een bel aan de 
muur hangen. Op de vraag of die origineel is, moet Lena lachen. 
“Welnee! Daar trek ik aan als Cor bij de schuur is en binnen moet 
komen.”
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Je lijf wil wel, maar kan niet meer zo best of het geheugen 
laat je regelmatig in de steek. Je woont nog thuis en hebt 
daar ondersteuning van wijkverpleging en familie, maar je 
bent heel veel alleen. Wat is het dan fijn als je een indicatie 
krijgt en een paar dagdelen in de week gebruik kunt maken 
van de dagbesteding. Medewerkers van Vivent en een aantal 
enthousiaste vrijwilligsters bieden daar een twaalftal deelnemers 
per groep een zinvolle dagbesteding aan. Ze gymmen samen, 
doen spelletjes of knutselen en ’s middags schuiven ze aan bij 
de lunch.

“Maar er wordt ook gewandeld, gefietst of boodschappen 
gedaan met weer anderen”, vertelt Ine. “Of er komt iemand soep 
maken. Zonder vrijwilligers zijn we nergens.”

Vrijwilligster Ineke doet het graag. “Thuis kwamen de muren op 
me af en hier voeg ik iets toe. Het is ontzettend dankbaar werk. 
En geen van allen hebben we een vast takenpakket. Als je iets 
niet wilt of kunt, geen probleem. Er is altijd iets waar iemand 
goed in is. We hebben een superteam.”
Anka bevestigt dat volmondig. “Het zijn schatten, allemaal en ze 
hebben alle tijd voor je. Mijn kinderen wonen wat verder weg 
en ze hebben het druk met werk en gezinnetjes. Ik ben eigenlijk 
heel sociaal en kom zo echt onder de mensen.” 
Ze buigt zich weer over het rummikub-spel en legt tevreden een 
mooi rijtje stenen neer. 

Vivent is altijd op zoek naar enthousiaste vrijwilligers. U 
kunt zich aanmelden bij dagbestedingberlerode@vivent.nl 

Tekst Annette François  Foto Teis Albers

Vivent Berlerode | Kloosterhof 8 5258 HH Berlicum | 088-1637000 | info@vivent.nl | www.vivent.nl

ADVERTORIAL

In woonzorgcentrum Vivent Berlerode is het alle dagen een beetje feest. Dat zeggen cliënten, 
vrijwilligers en medewerkers van Vivent Dagbesteding. Ouderen die ondersteuning, sociale 

contacten en afleiding nodig hebben maar nog zelfstandig wonen, kunnen daar terecht. 
“We hebben heel veel plezier onder elkaar, het is hier altijd gezellig,’ zegt deelnemer Anka en 

medewerker Ine vult aan: “Zo fijn, die blije gezichten aan het eind van de dag.”

‘ZONDER VRIJWILLIGERS‘zijn we nergens‘
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Uitvinder worden, dat lijkt Tatum (12) wel wat. Ze is creatief, vindingrijk en houdt van experimen-
teren. Het liefst gaat ze zonder regels aan de slag. Dat ze omgetoverd wordt tot uitvinder in deze 

BaMi is een klein eerbetoon aan oma, van wie Tatum alle ruimte krijgt om te ontdekken. 
Tekst Marloes van Oort  Foto’s Yvonne Wesling

“Ik begin vaak gewoon met wat spullen en troepjes 
die ik bij elkaar zoek. Ik heb geen plannetje vooraf, 
maar ga aan de slag en dan ontstaat er wat. Ik doe 
het meestal als ik me verveel, als het regent of zo, 
dan ga ik iets in elkaar proberen te knutselen.” 
Een uitvinder moet volgens Tatum creatief zijn en 
een beetje handig. “Als een uitvinder iets ziet, dan 
bedenkt hij hoe hij het zelf zou kunnen maken. Goed 
kunnen rekenen en inschatten is ook belangrijk, 
want je moet dingen opmeten. Als je dat niet kan, 
dan gaat het al gelijk mis!” 

SNOEPMACHINE
Mama Hilde ziet deze eigenschappen wel in Tatum 
terug. “Ze ziet iets en gaat daar mee aan de slag, met 
materiaal dat ze voorhanden heeft. Ze houdt niet 
van te veel regeltjes, als ze zelf mag gaan ontdekken 
ontstaan er vaak de leukste dingen. Als er iets mis 
gaat, bedenkt ze gewoon een andere manier.” Laatst 
heeft Tatum een soort snoepmachine gemaakt van  
dozen. Het werd een groot bouwwerk, waar een 
cadeautje uitkwam als je er iets in gooide. En op 
school heeft ze een rijdende prullenbak bedacht: 
een doos op wieltjes in de vorm van een hond, met 
een touw eraan. “Die kan je naar je toe trekken zodat 
je niet op hoeft te staan als je aan het werk bent.”

TATUM HOUDT NIET 
VAN TE VEEL REGELTJES

‘ALS ER IETS MIS GAAT, bedenk ik gewoon     
een andere manier‘
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VAN SMOG NAAR BLOEMETJES
Tatum denkt bij een uitvinder aan een jongen met een bril en 
een snor, met een lange jas. Of aan de oude Perkamentus uit 
Harry Potter. Ze zou zelf een uitvinder willen zijn die dingen 
bedenkt die goed zijn voor het klimaat. Tatum probeert dit 
zelf al door bijvoorbeeld oude spullen te hergebruiken. Zoals 
een reiskussen dat gemaakt is van een kapotte spijkerbroek, 
of speeltjes voor de hond van oude sokken en gebruikte 
tennisballen. Tatum wil in de toekomst iets bedenken dat helpt 
tegen smog, de grijze lucht die in steden hangt doordat er weinig 
bomen zijn en veel verkeer. Stel je eens voor dat je iets uitvindt 
waarmee de lucht weer schoon en blauw wordt, en wat de vieze 
uitstoot van auto’s zou veranderen in bloemetjes! Tatum heeft 
gehoord over een uitvinding van een jongen om plastic uit de zee 
te halen. Hij was nog maar achttien jaar oud toen hij de eerste 
plannen hiervoor had. 
Goede uitvindingen beginnen met een eerste idee. Die heeft 
Tatum genoeg, we gaan vast nog veel van haar zien en horen.

OPA WAS OOK EEN 
SOORT UITVINDER

SCHUIMEND SLIJM
Opa en oma zijn een grote inspiratiebron voor Tatum. Opa was 
een soort uitvinder, die in een laboratorium werkte en proefjes 
deed. Hij is helaas overleden. Oma is heel creatief, ze schildert 
en maakt vanalles van bijvoorbeeld klei. “We halen samen spullen 
uit elkaar zoals een laptop, een radio of een lamp. Die mogen 
we dan ook slopen”, zegt Tatum met een brede lach. Met het 
koper dat in de draden zit maakt oma dan weer iets anders. De 
groentekas van opa is omgebouwd tot een atelier. Daar liggen 
allerlei spullen en mag er geëxperimenteerd worden. Soms 
mislukt het, bijvoorbeeld slijm die helemaal ging schuimen. 
En een keer zat alles onder de lijm, dat was bij oma in de 
woonkamer… 



Het is woensdagmiddag en we gaan op zoek naar een leuk 
moment en een mooie ontmoeting. Zo komen we uit bij het 
Kwetterbeekje. De scholen zijn net uit en er zijn al kinderen 
aan het spelen.  De vijfjarige Adam en Aya verkennen met de 
twaalfjarige Amin en de kleintjes Livia en Yusef de speeltuin 
en het dierentuintje.  Een paar schuchtere handjes gaan 
richting een geitje om het voorzichtig te aaien. Nog even 
aandacht voor de kippen en dan gaat het richting speeltuin. 
Vader Deldar Sindi kijkt samen met zijn iets oudere oom 
Akram, overgekomen uit de Verenigde Staten, glunderend 
toe. Ze zijn op familiebezoek in Berlicum bij de ouders van 
Deldar en de kinderen hebben elkaar nog nooit ontmoet. 
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GESPOT

Tekst Maartje Heerkens Foto Yvonne Wesling

Kwetterbeekje
woensdagmiddag 28 juni 

14.11 uur

Deldar: “We komen oorspronkelijk  uit Irak, maar wonen al 
heel lang in Nederland. Ik groeide voor een deel op bij mijn 
ouders op de Klaverdries, maar woon nu met mijn gezin 
in Hintham.  Oom Akram is de broer van mijn vader en ik 
heb  hem voor het laatst in 2007 gezien. Vandaag vieren we 
samen het offerfeest bij mijn ouders en dat is extra gezellig 
met zijn gezin erbij. Spelen is universeel, dat blijkt wel. 
De kinderen roepen elkaar toe in een mengelmoesje van 
Irakees en Engels, doorspekt met Nederlandse woordjes en 

vermaken zich prima. Het Kwetterbeekje is een fijne plek 
om naartoe te gaan. De dieren zijn altijd een 

trekpleister, maar de mogelijkheden die 
water biedt, zijn echt favoriet. Ze kliederen 

lekker met het natte zand en ook de grijper 
wordt ingezet. Gelukkig is het vandaag 

droog en niet koud. Het is dan ook niet zo 
erg als een van de kleine mannen op zijn 

billen in de modder valt. 
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BEZOEK ONZE SHOWROOM
Kerkwijk 87A Berlicum

T 073 785 5591
E mariosvloeren@outlook.com
WWW.MARIOSVLOEREN.NL

PVC VLOEREN.TAPIJT.MARMOLEUM.TRAPBEKLEDING.RAAMDECORATIE.BEHANG
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SUCCESVOL VERKOCHT IN BERLICUM!

1

GEMIDDELDE

VERKOOP UW WONING 
OPTIMAAL MET NL WONEN! 
Wij gaan net dat stapje verder om het maximale uit jouw woning te halen 
en vinden dat iedere woning extra aandacht verdient. Daarom bieden wij 
bij elke woning een GRATIS Vastgoedstylingadvies aan t.w.v. € 298,-. 

Bel ons vandaag nog voor een geheel vrijblijvend verkoopgesprek en 
ontdek hoe wij uw woningverkoop tot een succes kunnen maken!

073 613 19 19
info@nl-wonen.nl
www.nl-wonen.nl

Kantoor
Hoogstraat 135
5258 BC Berlicum

Kantoor
Pettelaarseweg 198-A
5216 BW 's-Hertogenbosch

✓ gratis waardebepaling binnen 24 uur      ✓ inhouse styling en multimedia      ✓ 


